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Пенсионери ще съдят кабинета
Възрастните хора ще сезират и Европейския съд по правата

на човека заради дискриминация. Те са възмутени, че индексира-
нето на пенсиите е чак през юли.

ак се развихри истерията око-
ло т.нар. Ден за почит към жертви-
те на комунизма. Властта излезе с
цветя пред паметници и плочи на
“жертвите”, запапагали за унищо-
жения “елит на нацията”, а Бори-
сов обърна истината с хастара
навън. Рече: “Само обективното
познаване на миналото ни дава
поуки за бъдещето”. Вярно.

Само че “обективното” минало
за тези хора е това, което измис-
лят днешните антикомунистически
идеологии. Сто пъти да им отво-
риш архивите, пазещи реалната
история; сто пъти да им посочиш,
че Народният съд е неизбежен и
задължителен, поставен ни като
условиe от победителите във Вто-
рата световна война в примирието
с победената хитлеристка Бълга-
рия; че е под наблюдението на
съюзниците, все тая. Те ще си
дълбаят своето - престъпен е и
толкоз! И ще коленичат такива
като бившия комунист и неуспял
кандидат за ДС Борисов пред па-
метници на доказани убийци на
хиляди българи, на стотици деца.

А паметниците на жертвите на
фашизма и на антифашистите ги
поругават. Били на терористи!
Антикомунизмът е идеология на
новите световни “властелини” - за-
ради битката им срещу Русия, но
никоя държава не реабилитира фа-
шистките поборници, осъдени от
стотиците следвоенни съдилища в
цяла Европа. Защото реабилитаци-
ята на фашизма е фашизъм.
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Велиана ХРИСТОВА

„Кокаинови”
хипопотами
завладяват
Колумбия Стр. 13

„Джендър

идеологията”

настъпва

Радев и Йотова тръгват
към втори мандат

Илияна Йотова и Румен
Радев искат нов мандат като
президентска двойка, обяви
държавният глава при го-
дишния си отчет. Формули-
ровката на кандидатурата
ще стане ясна в законния
срок. Радев посочи, че очак-

ва и реакция от БСП, която
го издигна през 2016 г.

Двамата искат промяна
на управленския модел,
който концентрира властта
в ръцете на министър-пред-
седателя и неговото тясно
обкръжение. Това води към

Президентът и вицепрезидентът са за промяна
на модела, в който един човек е събрал цялата власт

разпад на държавността,
категоричен е Радев.

“Смяната на модела не
означава промяна на парла-
ментарното устройство.
Хората в България не са
реквизит на злополучна
политическа пиеса, а глав-

но действащо лице в реал-
ния живот”, смята Йотова.
За нея смяната на модела
означава държава, в която
компетентни и грамотни
хора дават реални решения
на проблемите.
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Путин иска
санаториум за
болния ни свят

Пет банки
у нас
управляват
82 млрд. лв.
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СНИМКА БГНЕС

Два български
филма
с премиера на
„София филм фест”
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Пенсионери се канят
да съдят правителството
Възрастните съзряха дискриминация в индексацията
на пенсиите и подкрепиха политиките на БСП в сферата

1200 софийски пенсионери обвиня-
ват правителството в дискриминация и
се заканват да го съдят у нас и в Евро-
пейския съд по правата на човека. Те са
недоволни, че индексацията на заплати-
те на държавните служители влиза в
сила от 1 януари, а на пенсиите - от 1
юли. “Изпълнителната власт демонст-
рира пренебрежение към болките на
българските пенсионери, като изклю-
чим скромната индексация на пенсиите
и предизборно подхвърлените подая-
ния”, пише в позицията на възрастните.

Писмото им е изпратено до други пен-
сионерски организации и до централа-
та на БСП. Пенсионерите определят
като лоша икономическата, социалната
и здравната политика на правителство-
то. Те се обявяват в подкрепа на поли-
тиките и предложенията на БСП.

Над 85 хил. души членуват в “Съюз
на пенсионерите-2004 Обединени”,
както и 9 колективни членове и 12 ко-
алиционни партньори от неправител-
ствени организации, напомнят автори-
те на текста. Съюзът има структури в

почти всички области и общини, орга-
низирани в над 1800 дружества. Да
спрем унищожителния геноцид върху
възрастните хора и инвалидите в Бълга-
рия, призовават те.

При разискванията на бюджета на
ДОО за 2021 г. в парламента депутати-
те от БСП подкрепиха увеличението
на минималната пенсия и добавката от
50 лв. към пенсиите, но за пореден път
разкритикуваха подхода на управлява-
щите, тъй като отново бе нарушен ос-
новният принцип за отпускане на пен-

сия според осигурителния принос. То-
гава социалистът Георги Гьоков под-
черта, че се предизвиква хаос и без-
принципност - с предлаганото увеличе-
ние всеки втори пенсионер ще взема
една и съща пенсия без значение на
осигурителния му стаж, а другите пен-
сии ще растат само с 5%. От 1 януари
минималната и максималната пенсия се
увеличиха с 20%, а останалите ще се
увеличат с 5%, но от 1 юли.

“Този скеч, който разигравате, та-
рикатлъкът ви струва 390 млн. и за-
черква квалифицирания труд на милио-
ни учители, инженери и др.”, обърна се
към мнозинството в парламента Весела
Лечева от БСП по повод мнимата за-
гриженост на властта за гражданите.

Асоциацията на киносалоните заплаши с бой-
кот българските филми, създадени с държавна
субсидия. Според организацията новият Закон за
филмовата индустрия ще доведе до срив в отно-
шенията между филмовите автори и киносалони-
те и до масови фалити. Промените в него, приети
на първо четене, водят до нови правила за работа
на киносалоните и принципи за тяхната подкре-
па. В текстовете например се завишават двойно
изискванията към киносалоните за осигуряване
на прожекции във всички часови пояси на нови
български филми.

Санкциите за неизпълнение на изискването за
запълване на определен процент от програмата с
български филми са между 7000 и 14 000 лева, а
това се оказва непосилна глоба за киносалон. В
същото време към създателите на български филми
с държавно финансиране няма изисквания за  пости-
гане на повече зрителски интерес или международ-
ни награди. Така, ако един филм е  неуспешен, цяла-
та финансова тежест пада върху киносалоните, се
подчертава в становището. От бранша настояват за
спирането на законовите промени и приемането им
само след консултации между представители на ки-
норазпространението и кинопоказа с Комисията по
култура и медии.

НАП прати на Гешев проверки
по „Барселонагейт”

Националната агенция за приходите
е изпратила към прокуратурата две при-
ключени проверки по скандала “Барсело-
нагейт”, в който е замесено името на
Бойко Борисов. Съставени са ревизион-
ни актове на едно дружество и едно
физическо лице, съобщи за “Сега” гово-
рителят на НАП Росен Бъчваров. Той
обаче не уточнява кои са обектите на
ревизията. Приходната агенция се захва-
на с проверките на 27 февруари след
сигнал на гражданското сдружение
БОЕЦ. То публикува документи, от кои-
то става ясно, че бащата на манекенката
Борислава Йовчева, свързвана с Бори-
сов, е закупил луксозна къща за 1 750
000 лв. в Барселона. Тя пък се сдобила с
магазин от 140 кв. м. Испанските власти
започнаха разследване за пране на пари,
в което се споменаваше и името на
българския премиер.

НАП все още не е приключила
данъчната проверка на Йовчев, който е
бивш водопроводчик от Сандански и не

е декларирал бизнес у нас. По всяка ве-
роятност тя ще бъде прекратена, защото
той не живее трайно в България. По тази
причина манекенката изобщо не е обект
на проверка от агенцията.

Преди около седмица групата за на-
блюдение на демокрацията, върховен-
ството на закона и основните права в
ЕП изпрати до прокуратурата и прав-
ното министество нови въпроси,
свързани с “Барселонагейт”. Евродепу-
татите и преди питаха докъде е стигна-
ло разследването, но прокуратурата се
оправдаваше, че чака информация за
разследването от Испания. През това
време имението беше продадено за
около 3 млн. лв. Собственик на бутика
стана бившият експерт в ГЕРБ Росица
Спасова, която е съпруга на екссъвет-
ника в политическия кабинет на Бойко
Борисов Светослав Спасов. Йовчева
пък сключи брак с бизнесмена Йордан
Христов, който не отрича познанство-
то си с Бойко Борисов.

ВМРО и НФСБ регистрираха
коалиция без „Атака”

ВМРО и НФСБ оти-
ват на избори в коали-
ция, но без партията на
Волен Сидеров. Това е
решила Централната из-
бирателна комисия
(ЦИК) в петък с проме-
ни в състава и наимено-
ванието на “Обединени
патриоти”, с които
“Атака” е заличена.

Заявлението за про-
мяната е подадено на 20
януари от лидера на
ВМРО Красимир Кара-
качанов. Новата коали-
ция е вписана като “Обе-
динени патриоти -
НФСБ и ВМРО”.

“Атака” обяви, че ще
обжалва решението пред
съда, и призова членове-
те си на протест “срещу
oпититe нa Бoриcoв,

Cимeoнoв и Кaрaкa-
чaнoв дa aнулирaт пaрти-
ятa”. Партийни активис-
ти начело със Сидеров
се събраха вчера пред
сградата на ЦИК и бло-
кираха бул. “Цар Осво-
бодител”.

Лидерът на “Атака”
определи решението на
ЦИК като незаконна
стъпка, с която лишава-
ли партията му от чле-
нове в секционни и рай-
онни комисии.

В решението на ЦИК
обаче се подчертава, че
заявлението на Карака-
чанов отговаря на изи-
скванията на Изборния
кодекс.

В тв интервю евро-
депутатът Ангел Джам-
базки обяви, че патрио-

тите водят разговори с
ГЕРБ за явяване на из-
борите в управленска
коалиция.

Раздорите и сканда-
лите между тримата ли-
дери в “патриотичната”
коалиция съпътстваха
целия им управленски
мандат.

 Сидеров успя да се
изпокара и с двамата си
коалиционни партньо-
ри, а депутатите му
спряха да общуват с ко-
легите си от ВМРО и
НФСБ, което доведе до
изгонване на атакисти-
те от ПГ на ОП. Преди
това Сидеров сам се от-
каза от депутатството,
за да стане общински
съветник в Столичния
общински съвет.

Киносалони плашат
с бойкот на
български филми

СНИМКА БГНЕС

Молове и фитнес зали отвориха врати. Посетителите обаче
трябва да спазват стриктно противоепидемичните мерки
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ
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Президентът Румен Радев

В годишните си отчети си и президентът,
и вицепрезидентът обърнаха внимание на не-
доволството на обществото към управление-
то и влошената икономическа и политическа
ситуация. “Президентската институция е ин-
ституционалният стожер, който не допусна
гласът на българите и техните искания да
бъдат удавени в разгърналата се пропаганд-
на кампания на властта. Тя бе последна ба-
риера срещу лобизма и решенията в разрез с
обществения интерес”, обобщи Румен Радев.

Президентът смята, че обществената ре-
акция е доказала правотата на решенията му
да налага вето, макар 5 от седемте да бяха
преодолени от парламента. “Твърдият курс в
защита на конституционализма и сезирането
на КС за временната комисия разколебаха
вносителите на пародията на Конституция и
тези безочливи опити приключиха дори по-
жалко, отколкото започнаха”, напомни той.
Снетото доверие към правителството той оп-
редели като акт на политическа отговорност

Провокиран от журналис-
тически въпрос защо не обръ-
ща внимание на 1 февруари
като дата в памет на жертви-
те от комунизма, Румен Ра-
дев посочи, че всички жертви
трябва да бъдат почитани и
уважавани. “Нека да е ясно,
че аз не деля жертвите спо-
ред режима, който ги е уби-
вал. Паметта на всички невин-
ни български жертви е све-
щена. Нито разстрелите и ре-
пресиите след 9 септември
1944 г., нито траповете, кои-
то погълнаха Христо Ясенов,
Гео Милев, децата от Ястре-
бино, имат някакво оправда-
ние. Виждам отчаяните опи-
ти на Бойко Борисов и хора-
та около него да възродят де-
ленето в обществото на ко-

Румен Радев и Илияна Йотова
тръгнаха към втори мандат
Президентската институция за пореден път се обяви
за смяна на порочния модел на управление

Държавният глава Румен Ра-
дев използва годишния си отчет,
за да обяви, че заедно с Илияна
Йотова ще се кандидатират за
втори мандат като президент и
вицепрезидент. Формата на из-
дигане на кандидатурата им ще
бъде ясна в указания законов
срок. Социалистите, които из-
дигнаха кандидатурата ми през
2016 г. и са нашето политичес-
ко семейство, имат правото да
се произнесат първи, каза Радев,
давайки заявка, че е готов отно-
во да работи с БСП. Прези-
дентът смята, че ранната заявка
ще помогне на избирателите да
направят информиран избор
между статуквото и алтернати-
вата. “Ще продължим да обеди-
няваме обществените усилия за

промяна на днешния властови
модел и създаване на условия за
модерно развитие на България.
Най-важната непосредствена на-
ционална цел е укрепването на
държавността. Нейното постига-
не изисква решителни действия
от легитимен парламент и отго-
ворно правителство за демонтаж
на порочния управленски модел,
утвърждаване на върховенство-
то на правото, неутрализиране
на концентриралото огромен
ресурс и власт задкулисие, пре-
сичане на корупцията и връщане
на гражданите в управлението”,
категоричен бе Радев.

Според президента предсто-

ящият парламентарен вот поста-
вя гражданите пред дилемата
дали приемат или отхвърлят
днешния модел на властта: ед-
нолична, задкулисна, репресив-
на и корумпирана, разхитител-
на и несправедлива към обикно-
вения българин. “Този модел
концентрира властта в ръцете
на министър-председателя и те-
сен кръг лица от неговото обкръ-
жение. Това води към разпад на
държавността”, обобщи той.
Президентът отчете, че при лип-
са на решителни действия за ук-
репване на държавността съще-
ствува риск след предстоящите
парламентарни избори да се
стигне до обичайните пазарлъ-
ци между партии, които да до-
ведат до правителство на задку-

лисието под благовидния пред-
лог на национално обединение,
национално спасение, експертен
кабинет или друга подобна фор-
мулировка.

Радев се надява на реформи
в редица сфери, честни и
достъпни избори. Правният му
екип работи сериозно по изме-
нения в Конституцията, които
ще внесе, когато има легитимен
парламент, който се съобразява
с волята на гражданите, а не
прави тясно партийни сметки.
“Моят правен екип ще получи
истинско професионално на-
слаждение, докато се занимава с
казуса за специалния прокурор,

който да разследва главния”,
добави той. Според президента
законовите промени трябва да
допринесат за ефективното раз-
деление на властите, за повече
прозрачност и предвидимост на
законотворческия процес, както
и за пресичане на лобисткото
законодателство. Той призова и
за разширяване на механизмите
за прозрачност и отчетност, за
да бъдат пресечени злоупотре-
бите с власт и кражбите.

“Смяната на модела не озна-
чава промяна на парламентар-
ното устройство на България, а
край на политиката на мегафо-
на. Българите от близо и далеч

трябва да припознават себе си в
управлението. Хората в Бълга-
рия не са реквизит на злополуч-
на политическа пиеса, а главно
действащо лице в реалния жи-
вот. Ние сме български гражда-
ни с права, а не поданици”, гла-
си позицията на вицепрезиден-
та Илияна Йотова. Тя не се
включи в пресконференцията,
тъй като се лекува от коронави-
рус. Радев обаче изчете част от
годишния й доклад, а позицията
й бе разпространена от пре-
сцентъра на “Дондков” 2.

В смяната на модела Йотова
вижда държава, в която компе-
тентни и грамотни хора дават

реални решения на проблемите,
в която има отговорни дейст-
вия, а не само арогантен поли-
тически пиар. В европейски ас-
пект промяната ще е България
да влезе в еврозоната и Шенген.
България да предлага своите
идеи за бъдещето на Европа, а
не да гледа отстрани, очаква ви-
цепрезидентът. “Искаме и мо-
жем заедно да напишем следва-
щата страница от “Проектът за
България”, в която пътят към
храма не се срутва, метрото не
се помита от “цунамито” на
Перловската река, дупка не зей-
ва пред най-голямата болница в
България”, заявява Йотова.

СНИМКА БГНЕС

И двамата се вслушаха
в недоволството на българите

Президентът поиска уважение
към всички жертви на репресия

срещу острата криза в управлението, коруп-
цията и разхищенията, разпада на държав-
ността и организираното настъпление срещу
гражданските свободи.

Основен приоритет за вицепрезидента
Илияна Йотова остават българите в чужби-
на. Докладът й от 36 страници акцентира
върху неравенствата, здравната система, на-
силието над жени и членове на семейството
и др.

Йотова и екипът й са успели да разширят
мрежата от български общности с “нови
земи” в Уругвай, Мексико, Перу, Австралия
и Азия. “Пандемията открои още повече не-
обходимостта от национална политика за
българските исторически диаспори в чужби-
на. Това предполага не само преговори и сре-
щи, а и лекторати по български език, изграж-
дане на лоби в научните среди, разпростране-
ние на българската култура”, заяви вицепре-
зидентът. Екипът й все още чака реализация
на идеята за Български културен институт.

мунисти и антикомунисти.
Моята грижа е обединението
на България. Трябва да оста-
вим веднъж завинаги в мина-
лото всяко политически мо-
тивирано насилие”, отсече
държавният глава.

Радев скастри премиера и
за опитите му да го принуди
да вземе отношение по казуса
с руския опозиционер Алек-
сей Навални. Той подчерта, че
не е единственият президент,
който не е обявил официална
позиция - това към момента е
направил само един негов ко-
лега. “Това е твърде удобно
за премиер с проблемите на
Борисов - най-лесно е да се
крие кризата у нас, като се
говори за проблеми навън”,
заподозря президентът.
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ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ‚ÂÏÂÌÌÓ ˘Â ÔÂÍ˙ÒÌÂ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ
‚ ˜‡ÒÚ ÓÚ ÊÍ. ìƒÛÊ·‡î 2 Ë Ò. ΔÂÎÂÁÌËˆ‡

Õ‡ 2 ÙÂ‚Û‡Ë 2021 „. (‚ÚÓÌËÍ) ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡ Ò ÏÓÌÚ‡Ê Ì‡ ÔÓÊ‡ÂÌ ıË‰‡ÌÚ ‰Ó ·Î. 523, ÊÍ.
ìƒÛÊ·‡î 2, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 09:30 ‰Ó 19:30 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡
ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚: ·Î. 523, ·Î. 526, ·Î. 527 ‚ı. ¬ Ë ‚ı. √ Ë ·Î. 528.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ‰Ó ·Î. 523.

Õ‡ 2 ÙÂ‚Û‡Ë 2021 „. (‚ÚÓÌËÍ) ‚˙‚ ‚˙ÁÍ‡ Ò ÏÓÌÚ‡Ê Ì‡ ÔÓÊ‡ÂÌ ıË‰‡ÌÚ Ì‡ ÛÎ. ì≈‰ÂÎ‚‡ÈÒî,
Ò. ΔÂÎÂÁÌËˆ‡, ÒÂ Ì‡Î‡„‡ ÒÔË‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ ÓÚ 10:00 ‰Ó 16:00 ˜‡Ò‡ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ Ì‡
ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î, ÊË‚ÂÂ˘Ë ‚ ‡ÈÓÌ‡ Ì‡: ÛÎ. ì≈‰ÂÎ‚‡ÈÒî, ÛÎ. ì¡ÓÓ‚‡ „Ó‡î Ë ÛÎ. ìÀ˛ÎˇÍî.

œË ÔÓ‰˙ÎÊËÚÂÎÌÓÒÚ Ì‡ ÒÚÓËÚÂÎÌÓ-ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË Ì‡‰ 12 ˜‡Ò‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ˘Â
ÓÒË„ÛË ‡ÎÚÂÌ‡ÚË‚ÌÓ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂ Ò ‚Ó‰ÓÌÓÒÍ‡ Ì‡ ‡‰ÂÒ: ÛÎ. ì≈‰ÂÎ‚‡ÈÒî - Ì‡ ÔÎÓ˘‡‰‡.

–ÂÏÓÌÚÌËÚÂ ‰ÂÈÌÓÒÚË ˘Â ÓÒË„ÛˇÚ ÔÓ-‰Ó·Ó ÛÔ‡‚ÎÂÌËÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‚Ó‰Ì‡Ú‡ ÏÂÊ‡, Í‡ÚÓ
Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌÓ ÒÂ Ó„‡ÌË˜‡Ú ÁÓÌËÚÂ Ì‡ Â‚ÂÌÚÛ‡ÎÌË ·˙‰Â˘Ë Ì‡Û¯ÂÌËˇ Ì‡ ‚Ó‰ÓÒÌ‡·‰ˇ‚‡ÌÂÚÓ.

«‡ÒÂ„Ì‡ÚËÚÂ ÓÚ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚Ó‰‡Ú‡, ÏÓ„‡Ú ‰‡ ÔÓÎÛ˜‡Ú ÔÓ‚Â˜Â ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ ÓÚ “ÂÎÂÙÓÌÌËˇ
ˆÂÌÚ˙ Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ Ì‡ ÚÂÎÂÙÓÌ 0800 121 21 ËÎË ‰‡ ÒÎÂ‰ˇÚ Á‡ ‡Á‚ËÚËÂÚÓ Ì‡ ‚ÒË˜ÍË
ÚÂÍÛ˘Ë ÚÂÂÌÌË ‰ÂÈÌÓÒÚË ‚ Â‡ÎÌÓ ‚ÂÏÂ ̃ ÂÁ ¬ËÚÛ‡ÎÌËˇ ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ ̂ ÂÌÚ˙ Ì‡ ‰ÛÊÂÒÚ‚ÓÚÓ
- http://www.sofiyskavoda.bg/water_stops.aspx.

ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î ¿ƒ ÔÂ‰‚‡ËÚÂÎÌÓ ÒÂ ËÁ‚ËÌˇ‚‡ Ì‡ Ò‚ÓËÚÂ ÍÎËÂÌÚË Á‡ ÔË˜ËÌÂÌËÚÂ ‚ÂÏÂÌÌË
ÌÂÛ‰Ó·ÒÚ‚‡!

»ÌÚÂÌÂÚ Ò‡ÈÚ˙Ú Ì‡ ‰ÛÊÂÒÚ‚ÓÚÓ (www.sofiyskavoda.bg) ‰‡‚‡ ‚˙ÁÏÓÊÌÓÒÚ Ì‡ ÍÎËÂÌÚËÚÂ ‰‡ ÒÂ
‡·ÓÌË‡Ú Á‡ Ò˙Ó·˘ÂÌËˇÚ‡ Á‡ ÔÂÍ˙Ò‚‡ÌÂ Ì‡ ‚Ó‰ÓÔÓ‰‡‚‡ÌÂÚÓ. Õ‡ ÂÎÂÍÚÓÌÌ‡Ú‡ ÒË ÔÓ˘‡ ÚÂ ÏÓ„‡Ú ÎË˜ÌÓ
‰‡ ÔÓÎÛ˜‡‚‡Ú ËÌÙÓÏ‡ˆËˇ Á‡ ÔÎ‡ÌË‡ÌËÚÂ ÒÔË‡ÌËˇ. ƒÛ„ Ì‡˜ËÌ Â ‰‡ ÒÂ ‚˙ÁÔÓÎÁ‚‡Ú ÓÚ ·ÂÁÔÎ‡ÚÌ‡Ú‡
ÛÒÎÛ„‡ Á‡ ËÁ‚ÂÒÚˇ‚‡ÌÂ ˜ÂÁ —Ã—.

 ŒÚ‰ÂÎ  ÓÏÛÌËÍ‡ˆËË Ì‡ ì—ÓÙËÈÒÍ‡ ‚Ó‰‡î

—˙Ó·˘ÂÌËÂ ‰Ó ÏÂ‰ËËÚÂ
1 ÙÂ‚Û‡Ë 2021 „.

Пет от 23-те банки и кло-
нове, които работят у нас,
държат 66,6% от активите на
цялата банкова система или
общо 82 млрд. лв. Въпреки
кризата общата сума на всич-
ки банкови активи в края на
декември 2020 г. се е увели-
чила с 4,8 млрд. лв. до 124
млрд. лв., отчете БНБ. Всяка
от тези пет банки притежава
активи за над 10 млрд. лв., а
други 17 трезора управляват
повече от 1 млрд. лв.

Лидерската позиция в края
на 2020 г. е за Уникредит
Булбанк, успяла да повиши
активите си от 21,6 млрд. лв.
на 24,1 млрд. лв. На второ
място се нарежда Банка ДСК,

България отчита
най-големия спад на но-
ворегистрирани компа-
нии в ЕС през третото
тримесечие на 2020 г.,
показват данните на Ев-
ростат. Като цяло ста-
тистиката в общността
показва съживяване на
бизнеса през летните
месеци, когато корона-
вирусът отстъпи малко.
Тогава новите компании
се увеличават с 2,2% на
годишна база. Най-голям
е ръстът във Франция
(21,5%), Белгия (14,3%)
и Литва (11,4%). На об-

Само за няколко дни 20-25% от нощувките на чужди
туристи в Банско са отказани заради въведеното изиск-
ване за отрицателен ПСР тест при влизане в страната.
Това отчитат хотелиери от Банско, според които през
февруари делът на анулациите ще нарасне двойно.

Основно румънски и украински туристи са се отка-
зали от почивката си у нас. Хотелиери коментираха
ситуацията, че откази има, но сезонът е добър. Още
през миналата седмица чужденците масово започнаха
да отменят резервациите си за почивка в Банско. От
бранша настояват туристите, които притежават серти-
фикат за извършена ваксинация, да бъдат изключение от
мярката.

По-рано НСИ представи обезпокоителни данни за
чуждестранните туристи у нас за декември. Външните
туристи са били 26 572, а през 2019 г., отново за декем-
ври, те са били 234 963, което е срив от близо 90%.

Билети и карти за градския транс-
порт в София вече могат да бъдат купе-
ни от гарите в столицата и близките
градове, съобщи общинският Център за
градска мобилност. В касите на БДЖ ще
се продават билети за еднократно пъту-
ване, талони по 10 билета и дневни кар-
ти. Касите, които ще ги предлагат, са на
железопътните гари в столицата, в офи-
сите на БДЖ при НДК и на ул. “Гурко”,
на гарите в квартал Горна Баня и градо-
вете Своге, Лакатник, Елин Пелин, Ко-
стенец, Ихтиман, Белово и Перник.

Oт нaчaлoтo нa 2021 г. кoн-

БДЖ продава и билети
за градския транспорт в София

тpoльopитe oтнoвo зaпoчнaxa дa
глoбявaт нepeдoвнитe пътници, cлeд
кaтo в пpoдължeниe нa мeceци нe гo
пpaвexa зapaди извънpeднaтa
oбcтaнoвкa. Toвa oбaчe пpeдизвикa
нeдoвoлcтвo нa гpaждaнитe, тъй кaтo нe
нa вcякa cпиpкa в гpaдa имa мяcтo,
oткъдeтo дa ce кyпи дoкyмeнт зa
пътyвaнe, a вoдaчитe нa пpeвoзнитe
cpeдcтвa пpoдължaвaт дa нe пpoдaвaт
билeти зapaди oпacнocттa oт
paзпpocтpaнeниe нa КОВИД-19. В също-
то време и пускането на електронната
тикет система в столицата се забавя.

ратния полюс е Бълга-
рия със спад на новоре-
гистрирания бизнес от
18,3 на сто спрямо
същото тримесечие на
2019 г. След нас се на-
реждат Германия (-
14,6%) и Нидерландия (-
13,3%).

През третото триме-
сечие намаляват и декла-
рациите за фалит - със
17,7% на годишна база
за ЕС и с 19,8% в евро-
зоната. Най-голям е
спадът в Литва (-60,9%)
и Франция (-34,9%).
Ръст на заявленията за

банкрут има в Естония
(83,5%), Португалия
(40,3%) и Испания
(6,3%). Намалението на
броя на компаниите, из-
падащи във фалит, се
дължи основно на пра-
вителствената подкрепа
по време на пандемията.

Данните за България
показват, че подадените
заявления за фалит на-
маляват с 9,3%. През
второто тримесечие
също има спад в рамки-
те на 33,6 на сто. Като
цяло в ЕС през второто
тримесечие компании-

България има най-малко нови
фирми в Европейския съюз

25% от чужденците
отказали резервациите
си в Банско

Пет банки у нас управляват
82 млрд. лв.
Те държат близо 67% от активите
на цялата банкова система

СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА

която през изминалата година
официално закупи Експрес-
банк и вече управлява активи
за 22,8 млрд. лв. срещу 15,9
млрд. лв. 12 месеца по-рано.
Борбата за третата позиция
продължава да е оспорвана,
като засега Обединена Българ-
ска банка я печели с 12,7 млрд.
лв., а след нея се нарежда
Пощенска банка с 12,1 млрд.
лв. Ръстът на активите при
двете банки за миналата годи-
на е от съответно 624 и 918
млн. лв. Топ 5 се допълва от
Първа инвестиционна банка,
която е с 10,7 млрд. лв., или с
727 млн. лв. повече от края на
2019 г. Близо до границата от
10 млрд. лв. е и Райфайзен-

банк. Нейните активи нарас-
наха с 807 млн. лв. през годи-
ната и вече са 9,6 млрд. лв.

В топ 10 попадат още Цен-
трална кооперативна банка
(6,6 млрд. лв.), държавната
Българска банка за развитие
(4 млрд. лв.), Алианц Банк

България (3,3 млрд. лв.) и Про-
кредит Банк (2,9 млрд. лв.).

С активи за над 1 млрд. лв.
са още седем български банки
- Инвестбанк (2,2 млрд. лв.),
Общинска банка (2 млрд. лв.),
Българо-американска кредит-
на банка (1,8 млрд. лв.), Ин-

тернешънъл Асет Банк (1,78
млрд. лв.), Ситибанк (1,1 млрд.
лв.), Търговска банка Д (1,1
млрд. лв.) и Ти Би Ай Банк (1
млрд. лв.). Шестте най-малки
банки в страната имат съвкуп-
ни активи на стойност 3,65
млрд. лв.

Природният газ пос-
къпна с 13 процента. Това
реши вчера Комисията за
енергийно и водно регу-
лиране (КЕВР). През този
месец той ще се продава
за 30 лева и 39 стотинки
за мегаватчас без такси и

те, официално подали
заявления за банкрут,
намаляват с 34%. От
Евростат обясняват
този спад с национално-
то блокиране и на ком-
паниите, и на институ-
циите заради първата
вълна на коронавируса.
Така множество компа-
нии реално не са били в
състояние да заявят
своя банкрут. През вто-
рото тримесечие регис-
трираните нови компа-
нии в ЕС са с почти 30
на сто по-малко на го-
дишна база.

налози. Това няма да дове-
де до промяна в цените на
парното, топлата вода и
тока, съобщиха от КЕВР.

Преди някоко седми-
ци държавният газов до-
ставчик “Булгаргаз” поис-
ка от КЕВР да утвърди

поскъпване със 7,5%, но
на 27 януари стана ясно,
че поскъпването ще е
по-голямо. Причината е,
че през това време синь-
ото гориво е поскъпна-
ло сериозно на светов-
ните пазари.

Газът поскъпна с 13%
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СВЕТОВЕН ДЕН НА ВЛАЖНИТЕ ЗОНИ И ВО-

ДОЛЮБИВИТЕ ПТИЦИ.
На тази дата през 1971
г. в иранския гр. Рамсар
е подписана Конвенция-
та за влажните зони.
От 1997 г. денят се че-
ства официално в световен мащаб. България е
осмата държава, присъединила се през 1976 г. към
конвенцията. Страната ни има десет влажни зони
с международно значение.

ПЕТЛЬОВДЕН. С този
празник се отбелязва спасени-
ето, оцеляването и съхранява-
нето на мъжката сила. На
него народът ни отдава чест
и възхвала на мъжката челяд,
на която са се крепили семейството и мирът.
Основна традиция на този ден е да се заколи пе-
тел във всяка къща, в която има момченца, а къде-
то са само момиченца - за курбан отива някоя
ярка. Къща без петел не бива - ще запустее.

1894 - В ЯМБОЛ СЕ РАЖДА ЖОРЖ ПАПАЗОВ,
ХУДОЖНИК И ПИСАТЕЛ (УМИРА 1972 Г.).
Завършва висше образование
в Прага, а от 1924 г. до края
на живота си живее и рабо-
ти във Франция. Най-извест-
ните му творби са “Пейзаж
от Чехия”, “Морето”, “Глади-
атори” и др. От 1952 г. худо-
жествената галерия в Ямбол
носи неговото име.

1907 - УМИРА ДМИТРИЙ МЕНДЕЛЕЕВ, РУСКИ
ХИМИК (Р. 1834 Г.).
Член на Лондонското
кралско дружество, на
академиите на науките
в Рим, Париж, Берлин и
др. Най-голямото му
откритие е периодичният закон за химичните
елементи, в негова чест периодичната таблица
носи името Менделеева. На него е кръстен 101-
вият елемент в нея - менделеевий.

1943 - ЗАВЪРШВА НАЙ-ТЕЖКАТА БИТКА ВЪВ
ВТОРАТА СВЕТОВНА ВОЙНА - СТАЛИНГРАДСКА-
ТА. Съветската армия
побеждава силите на
фашистка Германия и
нейните съюзници. Спо-
ред съветското военно
командване евентуална
загуба на Сталинград
(дн. Волгоград) ще доведе до прекъсване на преките
комуникации на Москва с Кавказ и на достъпа до
каспийския нефт. Сталинградската битка е един
от повратните моменти в хода на Втората све-
товна война, ключов фактор за победата над Тре-
тия райх. Силите на Тристранния пакт (Герма-
ния, Италия, Япония) губят около една четвърт
от личния си състав.

1976 - УМИРА ЗЛАТЮ БОЯДЖИЕВ, ХУДОЖ-
НИК (Р. 1903 Г.). Един от най-само-
битните български художници на ХХ
в. След парализа на дясната ръка
започва да рисува с лявата, с нов
стил и изразни средства. Сред по-
известните му картини са “Село
Брезово”, “На трапезата”, “Две
сватби” и др.

2010 - УМИРА КАРАНДАШ, КАРИКАТУРИСТ (Р.
1924 Г.). Истинското му
име е Цветан Иванов Цеков.
Ученик на Илия Бешков.
Завършва живопис при
проф. Дечко Узунов. Устано-
вява автентичните числа
на Леонардо, с които гени-
ят оразмерява всичко в пространството на “Тай-
ната вечеря” и над 20 разновидности на перспек-
тивата в картината. Един от основателите на в.
“Стършел”, където работи повече от 40 години.

На съд за геноцид

Пенсионерите в Бъл-
гария искат да съдят и в
Европейския съд прави-
телството заради дискри-
минация. Браво, време
беше някой да съди това
високомерно, самовлю-
бено и некомпетентно
правителство! Защото
това е власт, която оста-
вя деца и възрастни на
произвола на съдбата,

Ева КОСТОВА
когато те имат най-мно-
го нужда от помощ и
подкрепа. И това не са
сантиментални размисли,
а чиста действителност.
Дори съдът им е малко
за разпасалите се управ-
ници, които вилнеят като
че ли всички сме им
длъжници и трябва да це-
луваме земята, която
тъпчат с джипове. Наис-
тина става дума за дис-
криминация и дори за
геноцид над белите коси.

Обединението на два
милиона възрастни е на-
ционална кауза, казват
пенсионерите. Те са и
силата, която гласува за
по-справедлив и по-сигу-
рен живот. Припознават
политиката на БСП - по-
литическата сила, която
може да промени живота
у нас, да върне България

на българите! Която един-
ствена защитава правил-
ното решение за парите
за старини, което не е
свързано с мижави индек-
сации и бонуси на калпак
от 50 лева, а с преизчис-
ление на пенсиите.

Хайде някой да каже,
че е нормално да се вди-
гат заплатите на чинов-
ниците от 1 януари, а
пенсиите - чак от 1 юли,
и то с почти двойно по-
малък процент. Не е нор-
мално възрастните, кои-
то са най-рисковият кон-
тингент, да остават на
опашката за ваксинации
срещу коронавируса.
Навсякъде в цивилизова-
ния свят са в първите
групи. И това - в най-
бедната държава в ЕС, с
най-широко разтворена-
та ножица между дохо-

дите на най-бедните и
най-богатите, с убийст-
вен демографски срив, с
ескалиращи неравенства,
които пандемията “обо-
гати” и със здравни дис-
баланси.

Прави са в болката си
пенсионерите - те са хо-
рата, построили съвре-
менна България, а сега
виждат нейната разруха.
У нас възрастни хора
плачат, сгушени в споме-
ни и удари от съдбата.
Защото дори нормални-
ят живот е лукс за тях.
Опира до хляба и кофич-
ката кисело мляко.

И като не може да
се разчита на социална
защита по нашето зако-
нодателство, се стига
до Европейския съд.
Иначе, бог - високо,
цар - далеко.

Откровен фашизъм
От стр. 1

Властта де факто на-
тресе фашизма силово в
учебниците като идеоло-
гия, заличи истината и,
когато отпор няма, про-
миването на мозъци тече
с пълна сила.

А защо? Обясни ни
го прословутият аполо-
гет на атлантизма Соло-
мон Паси. Защото има-
ме нов султан, дето дава
парички и власт, пред
него трябва да се стелим
всячески. Като добър
васал. Ние трябва да за-

трием АЕЦ “Белене” и
газопроводите в угода на
този султан. Ние трябва
да поискаме от САЩ во-
енни бази по нашето
Черноморие, щото в
морето те трябва да ни
пазят, че да не ни пре-
вземе Русия, както пре-
взе Крим. Ние трябва да
участваме във военното
превземане на Космоса
от страна на американ-
ците, да летим с тях, да
им даваме космически
храни! Ние трябва вед-
нага да поканим Байдън
в България, щото амери-

кански президент не ни
е ощастливявал от годи-
ни. И това бълнуване на
болна глава се лее обил-
но от държавната БНТ!

Откровено слугуване,
гарнирано с измислици и
платена ненавист и със
спомени за космическите
ни храни отпреди 40 го-
дини (създадени впрочем
от същия престъпен со-
циализъм, който бил уни-
щожил икономиката!) -
това е политиката на
властта. Какво я интере-
сува нея съдбата на бълга-
рите, съдбата на страна-

та ни? Готови са новите
слуги да ни дадат главата
на американската агре-
сия, посегнала и към Чер-
но море. Ама насреща е
Севастопол!

Ей така, със същото
възторжено слагачество
властниците преди 80 го-
дини са ни направили са-
телит на Хитлер. Защото
той носел развитие. И
после сърбахме попарата.

Ще я сърбаме и сега.
Защото само обективно-
то познаване на минало-
то ни дава поуки за
бъдещето.

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ
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Не съм човекът, който ще
направи цялостна оценка на
Цвета Караянчева, председател
на Народното събрание, чийто
мандат изтича. Нейният парти-
ен лидер в ефира я охарактери-
зира с много цветисти епитети.
Вече знаем какво означава ПКП.
Ако тя бе жена с достойнство и
морал, щеше да хвърли партий-
ния си билет и да слезе от по-
ста, който заема. Явно няма до-
стойнство и морал. Държи се
нагло, макар че институцията,
която оглавява, има одобрение
7%. Дава обилни оценки на
президента (рейтинг - близо
50%), хули безобразно опози-
цията и всеки, който изрази
мнение, различно от нейното.

В следващите редове ще
опиша нейното лично участие
и принос в законодателство-
то, отнасящо се за земеделие-
то. Някой ще каже, че тя не е
юрист, друг ще добави, че не
е и селскостопански специа-
лист. Така е. Но това не й
пречи да участва активно в
подготовката, обсъждането и
приемането тъкмо на земедел-
ското законодателство.

 Сагата със законите

за поземлените отношения се
точи вече шест години. Начало-
то е през 2015 г., когато се раж-
да и оформя идеята за подготов-
ка и приемане на Кодекс за по-
землените отношения. Това ста-
ва от тройката Румен Христов
(депутат от СДС), председател
на Комисията по земеделие,
храни и гори, неговия замест-
ник Цвета Караянчева и земе-
делския министър Десислава
Танева. Работата се поема от
министерството. То сключва на
30.11.2015 г. договор с Адво-
катското дружество “Георгиев,
Тодоров и Ко” със задача да
направи анализ на земеползва-
нето у нас и на законодателст-
вото в България, Австрия, Пол-
ша и Унгария. Работата е
извършена, написани са близо
1000 стр., платени са 465 хил.
лв. с ДДС. Първият етап е при-
ключил и се преминава към вто-
ри. С Решение от 08.08.2016 г.
министър Танева обявява про-
цедура за подготовка на кодек-
са. Сключен е договор със също-
то адвокатско дружество за
същата сума, като са платени
авансово 100 хил. лв. Срок за
изпълнение - 15.11.2016 г. Реал-
но договорът е сключен на
09.11.2016 г. Проектът е изгот-

Доц. Въто ХРИСТОВ

„Заслугите” на Караянчева за
земеделското законодателство
Как бе провалено уреждането на поземлените отношения у нас

вен и предаден на МЗХГ на
15.01.2017 г. Започва неговото
обсъждане (20-25.01.2017 г.).
Направени са 345 бележки и се
налага подписване на допълни-
телно споразумение за поправ-
ки до 19 май 2017 г.

Второто правителство на
ГЕРБ си отива. Служебният
министър проф. Христо Бозу-
ков предава материалите на
прокуратурата, които отлежа-
ват там вече 4 години. Работата
е в затишие. Избран е нов пар-
ламент (април 2017 г.) и нов
председател на НС. Караянчева
е негов заместник. На
13.07.2017 г. е направено пита-
не от народните представители
от “БСП за България” проф.
Светла Бъчварова и Георги Гьо-
ков към земеделския министър
Румен Порожанов - за полити-
ката на министерството за
създаване на ред в поземлените
отношения. Това катализира
подновяването на работата по
законодателството. На питане-
то е отговорено на 08.09.2017
г. На същото заседание 61 на-
родни представители от левица-
та внасят предложение за рази-
скване по питането и проекта за
решение. Председателят на НС
Димитър Главчев насрочва ра-
зискванията за следващия пар-
ламентарен контрол - петък, 15
септември. Да, но те не се състо-
яха и никой не каза защо са
отложени и насрочени извъ-
нредно за вторник, 19.09. Каква
е истината? Депутатите от ГЕРБ
в последния момент се сещат, че
не са подготвени за разискване
по темата, нямат и свой проект
за решение, а опозицията (“БСП
за България”) има. Следва трес-
кава дейност и на 18.09 (поне-
делник) всички депутати по еле-
ктронната поща получават про-
екта на ГЕРБ за решение.

Ще направя малко отклоне-
ние. В периода май-септември
журналисти задаваха въпрос на
министър Порожанов да си
каже мнението за подготвения
проект за Кодекс на поземлени-
те отношения. Той го определи
като “боза”. На същия въпрос
Десислава Танева заяви: “Ко-
дексът за земята, изготвен от Ад-
вокатско дружество “Георгиев,
Тодоров и Ко”, е най-фундамен-
талният след реституцията на
земята след 1990 г.” Иди и раз-
бери кой е прав.

Да се върнем на извънред-
ното заседание на НС на
19.09.2017 г. Председателят
Главчев съобщава, че по пита-
нето

има два проекта
за решение

- на “БСП за България” и втори,
внесен от народен представител
от ГЕРБ. Започват разисквания-
та, дава се думата на Георги
Гьоков да изложи мотивите по
питането и проекта за решение
на левицата. След него е дадена
думата на Цвета Караянчева да
изложи мотивите по проекта за

решение на ПГ на ГЕРБ. По
това време тя е зам.-председа-
тел на НС. Дамата се нахвърля
върху Гьоков с думите: “Чух
много трябва, но не чух как”
(цитат от стенограмата). “Аз ще
Ви кажа как и какво.” Тук тя се
изявява като експерт по позем-
леното законодателство. От ка-
заното от нея се разбира кой й
е готвил изказването - онези от
МЗХГ, които отговарят за по-
землените отношения. Ще ци-
тирам още едно изречение от
нейното изказване: “Структур-
ната политика в земеделието
трябва да бъде насочена към
създаване на достатъчно на
брой окрупнени пазарно ори-
ентирани стопанства в опреде-
лени направления, като произ-
водство на зеленчуци, плодове,
мляко, месо и други”.

Госпожо Караянчева, не зна-
ехте ли, че по това време в
България имаше повече от 5300

развитие на земеделието.
Не мога да коментирам този

проект и неговата терминоло-
гия. Но къде да бъде внесен от
министъра - в Народното
събрание? Работата по законо-
дателния акт да започне след
приемане на доклада по точка
I - от кого да бъде приет?
Обръщам внимание на тези
неща, защото по-нататък ста-
ват още по-големи гафове. При
разискванията по проектите
депутати от БСП и ДПС на-
правиха разумни предложения.

Но кой да чуе?

Приет бе проектът на ГЕРБ.
И “патриотите”.

В края на 2017 г. парла-
ментът е във  ваканция. На 11
януари 2018 г. г-жа Караянчева,
вече като председател на НС,
открива третата сесия и изчита
съобщенията, постъпили докато
събранието не е работило. В

жа само, че през тези почти две
години сроковете бяха
продължавани два пъти, името
на закона - също, провеждани
бяха многократни обсъждания,
за да се стигне до 05.12.2019 г.,
когато изтече срокът за поред-
ното обсъждане. Очакваше се
законопроектът да бъде внесен
в МС и от там в НС. Изненадата
дойде на 11 декември 2019 г.,
когато в Комисията по земеде-
лие, храни и гори се обсъжда
проект за изменение на решени-
ето на НС от 19.09.2017 г.
Същото обсъждане се пренася
в пленарната зала на 18.12.2019
г. с докладчик Мария Белова.
Очаква се едно, върши се друго.
Предложеният проект и прието-
то решение на НС по точка II се
изменя така: “II. Въз основа на
анализа и Стратегията по т. I и
във връзка с необходимостта от
съобразяване на законодателни-
те рамки с изискванията на но-
вата обща селскостопанска по-
литика, министърът на земеде-
лието, храните и горите, след
необходимото обществено
обсъждане, да внесе в МС про-
ект за законодателен акт, уреж-
дащ обществените отношения в
земеползването в България”.

Госпожо Караянчева, Вие си
написахте и ръководната, и ек-
спертната характеристика по зе-
меделското законодателство,
като гласувахте против себе си.
Задоволихте се само да ръково-
дите финала на заседанието на
НС. Допуснахте отново пред-
ложеният проект да бъде одоб-
рен от МС в оперативен по-
рядък. Отложихте закона за
бъдеще неопределено време.
Докато бяхте зам.- председател
на НС, Европарламентът прие
на 27 април 2017 г. резолюция,
отнасяща се за концентрацията
на земята като собственост и
ползване. Тя съдържа 42 регла-
мента и се отнася за нас и още
няколко страни. Не знам дали
сте чели тази резолюция. Ако
не сте, е лошо, ако сте - още по-
лошо. Несъстоятелен е мотивът,
че законодателството трябва да
бъде съобразено с Общата сел-
скостопанска политика, казаха
в пленарната зала депутати.
Един от идеолозите (министър)
на това законодателство не се
яви в пленарната зала, изпрати
заместник, който цели три годи-
ни направо се измъчваше. На-
скоро той напусна. Добре е, че
в “Държавен вестник” (бр. 101
от 27.12.2019 г.) е публикувано
решението, подписано от Вас,
където е регистрирана одисея-
та. Вие, г-жо Караянчева, исках-
те също земите на Селскосто-
панската академия от публична
държавна да станат частна
държавна собственост. Защо ли?

В този състав парламентът,
председателстван от Вас, дока-
за, че не само приема некачест-
вени закони, а и не може да
приеме закони, жизнено важни
за страната. Настоящата сага е
нагледен пример. Заслугата, г-
жо Караянчева, е и Ваша.

стопанства, обработващи по над
1000 дка земя, които Европа
смята за едри, и те обработват
80% от земята? Въпреки това
България внася гореизброените
продукти. Ето предложения от
нея проект за решение:

I. В срок до 31 декември
2017 г. министърът на земеде-
лието, храните и горите да вне-
се доклад в НС, включващ:

1. Анализ на нормативна-
та регулация на обществени-
те отношения в земеползва-
нето - относно собственост-
та, ползването, опазването и
управлението на земеделски-
те земи в България.

2. Стратегия за управление
и развитие на поземлената соб-
ственост в България.

II. В срок от 10 месеца след
приемане на доклада по т. I,
министърът на земеделието,
храните и горите да внесе след
необходимото обществено
обсъждане в Народното събра-
ние проект на единен законода-
телен акт, уреждащ обществени-
те отношения в земеползването
- относно собствеността, полз-
ването, опазването и управле-
нието на земеделската земя като
национално богатство, и да се
създаде основа за устойчиво

последното тя казва, че на
28.12.2017 г. министър Поро-
жанов е внесъл доклад по точка
I от решението на НС от
19.09.2017 г., а на 10.01.2018 г.
от МС е постъпил същият до-
клад, разгледан и одобрен на
оперативно заседание на
03.01.2018 г. Г-жо Караянчева,
сигурно знаете, че в оперативен
порядък материалите не се
обсъждат, а само се одобряват.
В дневния ред на заседанието
на МС точка за обсъждане до-
клада на министър Порожанов
няма. Мистерия! Защо не обсъ-
дихте доклада в НС или поне в
някои от комисиите му - земе-
делска, правна и пр. Вие сътво-
рихте решението и осигурихте
неговото приемане. Добре зна-
ете, че в доклада липсва точка 2
- Стратегия за управление на
поземлената собственост в
България. Предложихте на де-
путатите и те приеха работата
да продължи министерството,
тъй като докладът е одобрен от
МС. Не трябваше ли това да
стане от поръчителя - НС? Как-
ва република сме? Парламен-
тарна или министерска?

Няма да коментирам работа-
та за периода от 11.01.2018 г.
до декември 2019 г. Ще отбеле-
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В Давос руският президент предупреди,
че „цивилизацията е заплашена”

СНИМКА БГНЕС

Основателят и изпълнителен директор на Световния
икономически форум Клаус Шваб (вдясно) слуша
по видеовръзката речта на Владимир Путин (на екрана вляво)

Мирослав ПОПОВ
В речта пред Световния икономиче-

ски форум в Давос руският президент
припомни, че някои експерти сравнява-
ли днешната ситуация с 30-те години
на миналия век. Да дешифрираме тази
оценка. Това е време, когато избуява
фашизма. Той не е само политическа
доктрина, а е друго, глобално, антиде-
мократично и антисоциално разбиране
за света. Путин споделя констатацията
си за “засилване на социалната страти-
фикация: както в световен мащаб, така
и в отделните страни”. Предупреждава,
че неспособността и нежеланието за
решаване на подобни проблеми през
ХХ век прерастват в катастрофата на
Втората световна война. Оценките са
верни, но от тях следват тежки страте-
гически изводи. Едва ли има грамотен
човек, който понастоящем да не вижда
шокиращите мащаби на днешната соци-
ална поляризация в нашия свят. Логич-
ният въпрос е, докъде ще се стигне с
тази глобална политика на свръхкон-
центрация на богатства в отделни ръце
и семейства. Социалната поляризация
става нетърпима.

Путин говори за “изкривявания в
глобалното социално-икономическо раз-
витие”, които са резултат от политики-
те, провеждани през 80-те години на ми-
налия век, и които често се провеждат
“по вулгарен и догматичен начин”. Тази
политика се основаваше на т. нар. “Ва-
шингтонски консенсус”. Драстичното

социално неравенство изправя човече-
ството пред риска да загуби цели циви-
лизационни и културни масиви. Преду-
преждава: “такава перспектива, която
прилича на тъмна антиутопия”. Да
“българизираме” проблема за неравен-
ството! Драстичното социално ограбва-
не на общества, като българското, е
станало основната заплаха за съществу-
ването на нацията ни, като цивилизаци-
онен статус и национална перспектива.

За постсоциалистическите страни,
като цяло е характерно едно “екстре-
мистко” разбиране на постулатите на
“Вашингтонския консенсус”, израз, на
което бе политиката за тотална прива-
тизация, премахване на необходими ре-
гулации и ниски данъци върху богати-
те и корпорациите, които съзнателно

“инвалидизират” националните държа-
ви. Обедняването на постосциалисти-
ческите общества не е “съпътстващ
продукт”, а важна цел на трансформа-
цията. Социалната деградация отчуж-
дава гражданите от родините им.

Путин стига до извода, че съвре-
менните цифрови гиганти заемат гос-
подстващо място в живота на общест-
вото. Тревожи се от опитите на циф-
ровите господари “грубо, по собстве-
но усмотрение, да управляват общест-
вото, да заменят законните демокра-
тични институции, всъщност да узур-
пират или ограничат естественото пра-
во човек да решава сам как да живее,
какво да избере, каква позиция да изра-
зява свободно.”

Руският лидер изразява убеждение-
то си, че светът не може да следва пътя
на изграждането на икономика, която
работи за милион души или дори само
за “златния милиард”, че са необходи-
ми реални усилия и ресурси както на
намаляване на социалното неравенст-
во в отделните държави, така и за по-
степенно сближаване на нивото на
икономическо развитие на различните
страни и региони на планетата. Преду-
преждава за резултатите от разгръща-
нето на една “bellum omnium contra
omnes” - война на всеки срещу всички.

Коментарът му е “цивилизацията е
заплашена”. И предлага свой прочит на
общочовешкия дневен ред.  Човек тряб-

ва да има комфортна среда на живот,
жилище и достъпна инфраструктура -
транспорт, енергетика, комунални услу-
ги. Да е сигурен, че ще има работа, ко-
ято ще осигурява постоянно нарастващи
доходи и съответно приличен жизнен
стандарт. Да има достъп до ефективни
учебни механизми през целия си живот
и след кариерата да получава прилична
пенсия. Да е сигурен, че ще получи ви-
сококачествена, ефективна медицинска
помощ. Независимо от семейните дохо-
ди, децата трябва да получат достойно
образование и да осъществят своя по-
тенциал. Това е единственият начин да
се гарантира най-ефективното развитие
на съвременната икономика. Икономи-
ка, в която хората не са средство, а цел.
Социализъм ли е това? Може и да не е,
но то съвпада с основните политически
виждания на социалистите.

Путин настоява за “истинско обе-
диняване на усилията на суверенните
държави за решаване на конкретни про-
блеми в обща полза”. Организаторът
на Давоските форуми, професор Клаус
Шваб не е “антинеолиберал”, но е до-
статъчно прозорлив икономист, за да
си даде сметка до какво може да доведе
доминиращата неолиберална доктрина.
Да дадеш на форума на милиардерите
думата на Владимир Путин и на Си
Дзинпин, означава че си даваш сметка
за промяната, от която се нуждае на-
шия свят.

Путин иска санаториум
за болния ни свят
Путин иска санаториум
за болния ни свят
Путин иска санаториум
за болния ни свят
Путин иска санаториум
за болния ни свят
Путин иска санаториум
за болния ни свят



ВТОРНИК
2 ФЕВРУАРИ8

2021

НАКРАТКО

В Република Кипър заработиха фризьорските салони, след като
правителството облекчи част от мерките срещу КОВИД-19

СНИМКИ БГНЕС

Юлия Навални, съпругата на
опозиционера Алексей Навални,
пристига в московски районен съд,
който я наказа с глоба от 20 000
рубли (219 евро)  за организирането
и участието в неразрешена
демонстрация в Москва на 31
януари в подкрепа на съпруга й.
По данни на властите участието в
протестите е било доста по-малко
отпреди седмица. В Москва са
взели участие 2000 души, докато
предишната демонстрация е
наброявала 4000 души. Сега бяха
арестувани 150 души. В другите
пък градове са излязли на протести
по няколкостотин души

ЕС ще получи 84 милио-
на дози ваксини срещу ко-
ронавируса до пролетта към
вече съобщените количест-
ва. “БиоНТех/Пфайзер”
обяви ускоряване на достав-
ките за ЕС, като до 75 млн.
дози ще бъдат произведени
в повече през второто три-
месечие. “АстраЗенека” ще
увеличи с 9 млн. вече обяве-
ната начална доставка от 31
млн. дози.

Председателката на Ев-
ропейската комисия Урсу-
ла фон дер Лайен съобщи в
“Туитър””, че “АстраЗене-
ка” ще увеличи с 9 млн.дози
доставките за първото три-
месечие, с което общият
брой ваксини ще достигне
40 милиона. Освен това
първите количества ще дой-
дат със седмица по-рано от
предвиденото.

“Пандемията показа, че
производствените капаците-
ти са ограничаващ фактор”,
заяви Фон дер Лайен след
среща с шефовете на шестте
компании, които имат дого-
вори за ваксини с ЕС.

Европейската комисия
съобщи, че тя е обсъдила с
фармацевтичната индустрия
възможностите за бързо
адаптиране на ваксините за
новите щамове на вируса,ко-
ито създават рискове за за-
пазване на ефективността на
вече одобрените ваксини.

Междувременно чешкият
премиер Андрей Бабиш
обяви, че короновирусната
ваксина на американската
компания “Новавакс”, с ко-
ято ЕС преговаря, ще се
произвежда в Чехия от ап-
рил. Ваксината, която се
тества във Великобритания,
има очаквана ефективност
от 90%. “Новавакс” плани-
ра да пусне 1 млрд.дози до
края на годината. ЕС прего-

ЕС ще получи още 84 млн.
ваксини през пролетта
Чехия ще произвежда ваксината на американската „Новавакс”

Хърватската полиция
попречи на четирима евро-
депутати да проверят спаз-
ването на правата на миг-
рантите по границата с
Босна и Херцеговина, съоб-
щи сараевският портал
Kliх.ba. Депутатите при-
стигнали в неделя след мно-
жество сигнали за наруше-
ния от неправителствени
организации. Те обаче били
посрещнати с полицейска
блокада. Ситуацията била
доста напрегната и полици-
ята “преследвала зам-пред-
седателя на Комисията за
граждански права на ЕС
Пиетро Бартоло и негови-

Военните взеха управлението на Мианма, след като по-рано
президентът Вин Миин и фактическият лидер на страната Аун
Сан Су Чжи бяха задържани. Говорител на управляващата партия
“Мьо Нюн” определи ситуацията като опит за военен преврат.

Обявеното извънредно положение за една година е подписано
от вицепрезидента Мин Све, обявен от военните за временен
държавен глава. Реално властта е поета от главнокомандуващия
армията генерал Мин Аун Хлайн. Военните са обявили, че извъ-
нредното положение се налага поради “фалшифициране на току-
що проведените парламентарни избори”, а нови ще бъдат насро-
чени след година.

Аун Сан Су Чжи призова народа да се противопостави на
преврата и обвини, армията, че иска да превърна страната отново
във военна диктатура.

САЩ се противопоставиха на “всякакви опити за промяна на
резултатите от неотдавнашните избори и възпрепятстване на
демократичните промени в Мианма”. Президентът на Европей-
ския съвет Шарл Мишел призова за освобождаване на задържа-
ните лидери.

Проверка на евродепутати
блокирана в Хърватия

Военните взеха
властта в Мианма

те колеги, за да им попречи
да отидат на мястото, къде-
то обикновено “на мигран-
тите се забранява да влизат
в Хърватия”. Пътят им бил
блокиран от няколко поли-
цейски микробуса и около
20 гранични полицаи. В
един момент делегацията и
трима журналисти минаха
през полицейската лента,
но на 300 метра от грани-
цата бяха настигнати от
полицаи, които им спряха
пътя. Загреб обясни, че
присъствието на депутати-
те е можело да провокира
незаконни действия на миг-
рантите.

варя за закупуването на 100
млн. от тях. Чехия очаква
1,7 млн. дози до края на март
и още 8,4 млн. до лятото за
10-милионното си населе-
ние, съобщи Бабиш. Здрав-
ните власти разчитат да
приключат ваксинацията на
населението до есента. 266
631 жители на страната вече
са имунизирани. В същото
време президентът Милош
Земан не изключи Прага да
прояви интерес и към рус-
ката ваксина “Спутник”V”,
която беше одобрена в Ун-
гария. Той подчерта, че во-
дещи чешки епидемиолози,
като бившия министър на
здравеопазването Роман
Примула, препоръчват
“Спутник V” за употреба в

Чехия.
Гърция вече е ваксини-

рала 270 000 души,
надхвърляйки целта от 200
000 през първия месец от
годината. За февруари про-
гнозата е за три пъти пове-
че ваксинирани. “През март
ще направим още повече
(ваксинации), а през април,
май, юни ще ваксинираме
масово гръцкото общество,
това са месеците, в които
ще заработим на пълна мощ-
ност”, заяви здравният ми-
нистър Василис Кикилиас.

При редовни доставки
на ваксини имунизацията
на приоритетните групи ще
приключи до лятото и ще е
напреднала масовата вакси-
нация, което ще позволи на

Гърция да организира тури-
стическото лято. Кампани-
ята е организирана в здрав-
ните центрове, в болници-
те и в специални ваксина-
ционни центрове. Властите
разговарят с частно прак-
тикуващи лекари и фарма-
цевти да се включат при
нужда.

Междувременно Гърция
потвърди и първи носител
на южноафриканския вари-
ант на коронавируса в стра-
ната. Това е 36-годишен дя-
кон от Солун. Щамът е по-
заразен и вече одобрените
ваксини не са толкова ефи-
касни срещу него. При 173-
ма изследвани е потвърден
“британският” вариант на
вируса.

Съратник на Хавел
призова за нормализиране
с Русия

“Отношенията между Чехия и
Русия се нуждаят от бързо уреж-
дане, за да не се проточат същест-
вуващите спорове и да не ескали-
рат до нещо много по-остро, кога-
то няма да бъде възможно връща-
нето към предишното ниво на вза-
имодействие”. Това заяви пред
ТАСС Карел Шварценберг, идейния
лидер на либерално-консервативна-
та опозиция в Чехия, бивш външен
министър (2007-2009 и 2010-2013) и
най-близкият съратник на първия
президент Вацлав Хавел. “Няма из-
ключително сериозни разногласия
между нашите страни, които не
могат да бъдат преодолени”, смя-
та доайенът на чешките депутати.

Франция зове Германия
да се откаже от
„Северен поток-2”

Франция призова Германия да се
откаже от големия проект за га-
зопровод с Русия в знак на протест
заради задържането на опозицион-
ния лидер Алексей Навални. “Винаги
сме казвали, че имаме най-големи
съмнения по въпросния проект в
този контекст”, заяви министърът
по европейските въпроси Клеман Бон
пред радио “Франс Интер”.

Косово и Израел
установяват
дипломатически отношения

За 1 февруари (понеделник) бе
планирано Косово и Израел да ус-
тановят официално дипломатиче-
ски отношения на онлайн церемо-
ния. Това написа косовската външна
министърка Мелиза Харадинай-
Стубла във Фейсбук. Косово и Сър-
бия подписаха споразумение за ико-
номическа нормализация в Белия дом
през септември 2020 г. Част от
споразумението включва Израел да
признае Косово и да установи дип-
ломатически отношения с Прищина.

Два силни труса в Турция

Две земетресения разтърсиха
Западна Турция в понеделник сут-
ринта край бреговете на Егейско
море. Първото бе с магнитуд 5,1 и
дълбочина 20,69 километра в про-
винция Измир, а минута по-късно
трус от 4,8 степен удари същия
района на дълбочина 7 км. Серия от
земетресения бяха регистрирани и
до съседния гръцки остров Лесбос,
най-силното бе от 4,9 степен
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Фермери от войнстващата сикхска общност се бият с полицаи
по време на общонационалния протест на 26 януари в Делхи

Индийски фермери се гневят
на закони за свободния пазар
Дясното правителство предлага реформи, които ще оставят
производителите беззащитни пред прекупвачи и търговци

Елиана ИВАНОВА

Вторият мандат на индийския преми-
ер Нарендра Моди се оказва изпълнен с
постоянни предизвикателства и радикал-
ни промени, за които, изглежда, индийско-
то общество все още не е готово. Той бе
белязан от силна националистическа рам-
ка, почиваща върху идеята за доминация-
та на хиндуистката част от населението
на страната и загатваща религиозна нето-
лерантност към мюсюлманската част от
индийското население. Премина през ди-
ректни провокации със съседите Пакис-
тан и Китай и възкреси временно погре-
бания проблем с администрирането на
територията на Кашмир и Джаму. Вътреш-
ната криза продължи развитието си с ес-
калиралото недоволство на индийските
фермери във връзка с опита за реформи-
ране на селското стопанство. Нуждата от
реформа и модернизация на селското сто-
панство е важна необходимост и е дълго-
годишен плод на дискусии. Явно управля-
ващата партия “Бхаратия Джаната” реши,
че 2020г. ще бъде годината за осъществя-
ване на този преломен проект

и впрегна всички сили да даде
старт на промяната

През септември 2020 г. президентът
Рам Нат Ковинд одобри трите “Земедел-
ски закона”, които по-рано бяха приети
от индийския парламент. Тези земедел-
ски закони са както следва: 1) Закон за
търговията и търговията с продукти на
земеделските производители; 2) Спора-
зумение на земеделските производители
за цените и земеделските услуги; 3) За-
кон за основните стоки. Всеки от трите
законопроекта поставя фокус върху раз-
лични аспекти на съществуващата сел-
скостопанска система. Основното им
предназначение е да намалят бариерите,
пред които са изправени различните уча-
стници във веригата за продажба и до-
ставки на селскостопански и хранителни
продукти и да предоставят по-добри
възможности пред фермерите в усвоява-
нето на тяхната продукция. Целта на

реформите в селското стопанство е да се
намали влиянието на традиционните по-
средници, чиито роля и статус са опреде-
лени от Комитета за земеделска продук-
ция и маркетинг (Agricultural Produce and
Marketing Committee, APMC) чрез създа-
ване на единен национален пазар. Тази
политическа концепция е известна още и
под формулата “Една нация - един па-
зар”. Но светкавичната негативна реак-
ция срещу предложените реформи при-
нуди правителството да отложи с до 18
месеца прилагането на новите закони.

Бързото прокарване на спорните за-
кони разбуни духа на индийското насе-
ление, като разшири разделението на
обществото. Фермерското съсловие по-
стави началото на цикъл от протести,
които разтърсиха страната. Най-силните
крепости на протестното движение бяха
областите на Пенджаб и Харияна. На 26
януари, когато в Индия се чества Деня на
републиката, хиляди протестиращи фер-
мери щурмуваха комплексът на Червена-
та крепост столица Ню Делхи с искане
за отмяна на новите закони. Тази година,
обаче, празненствата се превърнаха

в „пир” на народното
недоволство

Какво представляват новите закони?
Идеята на реформите е да се разхлабят
правилата за продажба, ценообразува-

не и съхранение на селскостопанската
продукция. Тези правила защитават ин-
дийските фермери от свободния пазар
в продължение на десетилетия. Новите
правила също така позволяват на част-
ните купувачи да съхраняват основни
стоки за бъдещи продажби, което само
упълномощени от правителството аген-
ти можеха да правят до този момент.
Те очертават правилата за договорно
земеделие.

Към момента липсва единно цент-
рализирано администриране на земе-
делския сектор. Организацията му се
регулира от отделните щати, държава-
та като е разделена на няколко пазарни
области, всяка от които се администри-
ра от отделен Комитет за земеделска
продукция и маркетинг, който налага
собствена регулация на пазара, вклю-
чително и по отношение на таксите.
Тази фрагментация на пазарите в рам-
ките на държавата възпрепятства сво-
бодния поток на селскостопански сто-
ки от една пазарна зона към друга.
Многократното обработване на селско-
стопанска продукция и множество нива
на такси в крайна сметка преобразува
цените за потребителите без съразмер-
на полза за фермера. По този начин
специфичните за държавата закони
съгласно актовете на Комитета за земе-
делска продукция и маркетинг, регули-
рат търговията със селско стопанство
в рамките на щатите. Те обикновено
изискват закупуването на определени
селскостопански стоки чрез регулира-
ни от правителството пазари със запла-
щане на определени комисионни и
търговски такси.

Голяма част от законодателните акто-
ве са въведени през 60-те години на ми-
налия век, за да се гарантира, че ферме-
рите имат достъп до организирани паза-
ри. До този момент тържищата се над-
зираваха от държавата с цел да се ми-
нимизират рисковете за експлоатация от
търговци, посредници и частни компа-

нии. Тази практика, колкото и
несъвършена, внася усещане за сигур-
ност и справедливост в уредбата на земе-
делския сектор. С новите промени фер-
мерското съсловие се страхува, че ще
стане зависимо от посредници, които са
финансисти, информационни брокери и
търговци. Тъй като ролята на тези част-
ни лица ще бъде критична, а правителст-
вото не е дало все още ясни механизми
как ще регулира и ще осигурява справед-
ливи търговски отношения, подозрения-
та на индийските фермери са оправдани.
Има редица примери за държави, в които
въвеждането на частната инициатива и
принципите на свободния пазар в сел-
ското стопанство постепенно разрушава
този сектор на икономиката.

Една от най-големите промени, зало-
жена в новото законодателство е, че зе-
меделските производители ще могат да
продават продукцията си на пазарна цена
директно на частни играчи - селскосто-
пански предприятия, вериги супермарке-
ти и онлайн търговци-зарзаватчии. Пона-
стоящем повечето индийски фермери
продават по-голямата част от продукци-
ята си на контролирани от правителство-
то пазари на едро или на гарантирани
цени. Тези пазари се управляват от коми-
тети, съставени от земеделски произво-
дители, често големи собственици на земя
и търговци, които действат като посред-
ници при продажби, организиране на
складиране и транспорт или дори финан-
сиране на сделки.

Основното притеснение на фермери-
те е, че обединяването на пазарите в
единен национален такъв ще доведе до
края на пазарите на едро и гарантирани-
те цени без опция за алтернатива. Това
ще рече, че ако един фермер не е доволен
или съгласен с предложената от частен
купувач цена, той няма да има опцията
да предложи стоката си на друг район
или да я използва като разменна монета
по време на преговори, а ще бъде прину-
ден да я подаде на неизгодна за него цена.
Индия все още има строги закони около
продажбата и използването на земедел-
ска земя и високи субсидии, които пред-
пазват фермерите от кръвожадността на
пазарните сили.

Земеделските производители
отдавна са важен стълб

при провеждането на избори и събира-
нето на гласове за една или друга партия.
Фермерите представляват над 50% от
населението на Индия и справянето с
кризата от реформа на селскостопанския
сектор ще определи надмощието на една
или друга политическа сила. Управлява-
щата “Бхаратия Джаната” търси начини
за стимулиране на икономиката на стра-
ната, тъй като несъмнено не само вътреш-
ните, но и външните условия налагат на-
лежаща нужда от промяна и адаптация. В
случая с Индия, спадаща все още в кате-
горията развиваща се икономика с мно-
жество дребни стопанства, едва ли е до-
бра идея да се пристъпва към резки и
внезапни промени в ключов сектор като
селското стопанство. Новият механизъм
на реформиране на тези сектори трябва
да бъде внимателно изпипан и съобразен
също със социалните специфики на ин-
дийското общество. Пълното премина-
ване от пазар, регулиран от държавата,
към пазар, който е регулиран от частни
играчи и на практика от самия пазар, би
могъл да нанесе тежък удар по индийска-
та икономика. Дебатът несъмнено би
следвало да остане отворен за дискусия
да бъде предложено постепенна и плавна
промяна на съществуващата система.
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На 26 януари 2021 г. Ру-
сия и САЩ си размениха
ноти, че постигнато споразу-
мение за удължаване на До-
говора за стратегически на-
падателни оръжия (ДСНВ-3).

Договорът, известен пове-
че с абревиатура СТАРТ-3),
бе подписан от президентите
на Русия и САЩ Дмитрий
Медведев и Барак Обама на
8 април 2010 г. в Прага.

За първи път предложени-
ето за разработване на
ДСНВ-3 беше обсъдено още
през март 1997 г. по време на
консултации между президен-
тите на Русия и САЩ Борис
Елцин и Бил Клинтън в Хел-
зинки. Според тогавашната
версия предвиждаше се в
СТАРТ-3 да се определят “та-
вани” от 2000-2500 страте-
гически ядрени глави и дого-
ворът да има безсрочен ха-
рактер (преговорите по това
споразумение бяха безрезул-
татни). През юни 2006 г. ру-
ският президент Владимир
Путин излезе с инициатива за
започване на нов процес на
преговори. Експертите започ-
наха да разработват докумен-
та след срещата на президен-
тите Дмитрий Медведев и
Барак Обама в Лондон на 1
април 2009 г. (проведена в
рамките на срещата на върха
на Групата от 20). Прегово-
рите приключиха 11 месеца
по-късно с подписването на
документа.

Ратификация

Както в САЩ, така и в
Руската федерация доку-
ментът бе внесен за ратифи-
кация през май 2010 г. Се-
натът на САЩ го одобри на
22 декември 2010 г. ,  а
Държавната дума и Съветът
на федерацията съответно
на 25 и 26 януари 2011 г.

След ратифицирането
страните направиха редица
допълнения. В резолюцията
на Конгреса на САЩ се от-
белязва, че “новият договор
не налага ограничения за раз-
полагането на системи за про-
тиворакетна отбрана (ПРО),
включително в Европа”. Ру-
сия пък си запазва правото да
се оттегли от договора, ако
ПРО на САЩ достигне тако-
ва ниво, че се превърне в за-
плаха за нея. Отделно беше
посочено, че разпоредбите на

преамбюла, в които се опис-
ва връзката между стратеги-
ческите настъпателни оръжия
и противоракетната отбрана,
са правно обвързващи и тряб-
ва да бъдат изцяло взети пред-
вид от страните.

Законите за ратификаци-
ята бяха подписани от пре-
зидента на Русия на 28 яну-
ари 2011 г. и от президента
на САЩ на 2 февруари 2011
г. Обменът на ратификаци-
онни инструменти се състоя
на 5 февруари 2011 г. в
Мюнхен. По същото време
документът влезе в сила и
замени Договора за намаля-
ване и ограничаване на
стратегическите нападател-
ни оръжия (СТАРТ-1) от 31
юли 1991 г. и Договора за

щаха ядрени заряди на
разгърнати стратегически
ракети-носители).

Всяка от страните има
право самостоятелно да оп-
ределя състава и структурата
на своите стратегически на-
падателни оръжия в общите
граници, установени от дого-
вора (включително може да
увеличи техния брой по от-
делни класове оръжия, но
според параметрите на доку-
мента). Забранява се базира-
не на стратегически напада-
телни оръжия извън нацио-
налната територия.

Две от положенията на до-
кумента се отнасят до проти-
воракетната отбрана (ПРО):
първо, за връзката между
стратегическото настъпател-

изпълнението на целите и
разпоредбите на договора.
Заседанията й не са “закова-
ни”, свикват се по искане на
която и да е от страните. В
рамките на ВСС могат да се
сформират работни групи,
които да обсъждат различни
проблеми. Дневният ред на
заседанията на комисията и
нейната работа не се опове-
стяват публично.

Механизмът за проверка
осигурява необратимост и
прозрачност на процеса за
намаляване на стратегически-
те нападателни оръжия. Об-
менът на телеметрична ин-
формация за изстрелването
на ракети се извършва по
взаимно съгласие и на пари-
тетна основа за не повече от

верки от първия тип и осем
от втория.

Страните са извършили
328 инспекции и са обмени-
ли 21 403 уведомления (съ-
гласно данни към януари
2021 г.).

Изпълнение

Преди договорът да вле-
зе в сила през 2011 г., Съе-
динените щати имаха с 882
ядрени бойни глави, разпо-
ложени на  МБР, БРПЛ и
ТБ, 1800 бойни глави и 1124
разгърнати и неразгърнати
ракети-носители. САЩ по-
криха изискванията по през
септември 2017 г. Тогава те
имаха 660 самолетоносача,
1393 бойни глави, 800 пус-
кови установки.

През 2011 г. Русия има с
521 носители на ядрени бой-
ни заряди, 1537 такива заря-
ди и и 865 пускови установ-
ки. Руската федерация из-
пълни изцяло задълженията
си за намаляване на страте-
гическите настъпателни оръ-
жия на 5 февруари 2018 г.
(крайният срок за изпълне-
ние на задълженията) - об-
щият й потенциал възлиза на
527 единици разгърнати но-
сители, 1444 бойни глави,
779 пускови установки.

Към 1 септември 2020 г.
Русия разполагаше с 510
разгърнати носители на яд-
рено оръжие, 1447 ядрени
бойни глави и 764 разгърна-
ти и неразгърнати пускови
установки. САЩ разполага-
ха с 675 ракети-носители,
1457 бойни глави и 800
разгърнати и неразгърнати
пускови установки. Според
експерти, налице е паритет
между стратегическите ядре-
ни сили на Русия и САЩ.

Срок на договора
и дискусията

за удължаването му

Споразумението е валид-
но за 10 години (до февруа-
ри 2021 г.). Страните могат
да се договорят да удължат
валидността му за период, не
по-дълъг от пет години. Спо-
разумението включва клауза
за оттегляне от него.

Републиканецът Доналд
Тръмп, който дойде на власт
в САЩ през 2017 г., заяви,
че СТАРТ-3 е по-полезен за
Москва, отколкото Вашинг-
тон, и го нарече “едностран-
на сделка”. Администрация-
та му настоява за разработ-
ване на нов договор с учас-
тието на Китай или за
удължаване на споразумени-
ето, но с допълнителни усло-
вия (включително най-нови-
те видове стратегически оръ-
жия и тактически ядрени
оръжия, както и въвеждане-
то на допълнителни механиз-
ми за проверка). Русия пред-
ложи договорът да се
удължи без никакви условия.
Преговорите се проточиха и
решението за продължаване-
то на договора не бе взети,
преди Доналд Тръмп да на-
пусне Белия дом.

Поелият властта на 20
януари 2021 година демо-
крат Джоузеф Байдън заяви
готовност да продължи
СТАРТ-3.

Какво трябва
да знаем за СТАРТ-3
Русия и САЩ са поели задължението да не разполагат
стратегическите ядрени оръжия в други държави

Руска междуконтинентална балистична ракета, попадаща под договора СТАРТ-3

намаляване на стратегически-
те нападателни потенциали
от 24 май 2002 г. (СТАРТ-2).

Основни положения

Договорът предвижда
всяка от страните да намали
и ограничи стратегическите
си нападателни оръжия по
такъв начин, че седем години
след влизането му в сила (и в
бъдеще), общото им количе-
ство да не надвишава: 700
единици разгърнати на меж-
дуконтинентални балистични
ракети (МБР), балистични
ракети на подводници (БРП)
и тежки бомбардировачи
(TB); 1550 единици за бойни
глави върху тях; 800 едини-
ци за разгърнати и не-
разгърнати пускови установ-
ки на МБР и БЛПК, както и
на ТБ. Договорът въведе кон-
цепцията за “неразгърнати”
ракети-носители и пускови
установи (ПУ), тоест не в
бойна готовност, а използва-
ни за обучение или изпита-
ния и без бойни глави
(СТАРТ-1 и СТАРТ-2 обхва-

но (ядрено оръжие) и страте-
гическо отбранително оръ-
жие (системи за противора-
кетна отбрана), второ, относ-
но забраната за превръщане
на пускови установки за МБР
и БРПЛ в пускови установки
за ракети прехващачи, както
и обратното им преоборуд-
ване. Няма ограничения за
противоракетната отбрана.
Не бе засегнат т.нар. “потен-
циал за връщане” - броят на
съхранявани ядрени бойни
глави. Технически тази част
от ядрения арсенал може да
бъде разгърната достатъчно
бързо в боеготовност, ако ня-
коя от страните престане да
се съобразява с договора.

Споразумението се
допълва от протокола и тех-
ническите приложения към
него, които имат еднаква
правна сила.

Обмен на данни
и инспекции

Създадена бе Двустранна
консултативна комисия
(BCC) да съдейства за

пет изстрелвания годишно.
Страните трябва да обменят
информация за броя на бой-
ните глави и превозни сред-
ства два пъти годишно (през
март и септември).

Освен това СТАРТ-3 дава
право на двете страни да
извършват съгласувани про-
верки на стратегическите
оръжия на противоположна-
та страна. Сава дума за про-
верки “на място” - в бази на
МБР, бази на подводници и
авиобази. Предвиждат се го-
дишно 18 инспекции от два
типа. Инспекции от “първи
тип” се извършват в съоръ-
жения с разгърнати страте-
гически нападателни оръжия
- съоръжения за МБР с на-
земно базиране, бази на яд-
рени подводници с МБР и
стратегически авиобази.
Проверки от “втори тип” се
извършват на местата за за-
реждане, ремонт и съхране-
ние на ракетите. Прото-
колът към споразумението
уточнява, че всяка страна
може да извърши до 10 про-
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Достоен живот – пъстър и многолик.
Започнал като аргатин. Бригадир в „Хаинбоаз“,
„Копринка“ и „Перник-Волуяк”. Завършва жур-
налистика, главен редактор на в. „Сливенско
дело“. Аспирантура в Москва – докторска сте-
пен. Зам.-председател на Сливенски окръг.
Сътрудник в ЦК на БКП.

Награден с ордените „Кирил и Методий“,
„Червено знаме на труда“ и различни медали.

Автор на 5 тома мемоари.
Собственик на панелка и на авто-

мобил „Трабант“ (втора употреба).

СМЕЛО НАПРЕД
КЪМ 100-ГОДИШНИНАТА!

От семейството и
Клуба на левите журналисти

ЮБИЛЯР
НА

90 ГОДИНИ

КОСТА
ИЛИЕВ

Роден на
03.01.1931 г.

в гр. Шивачево –
област Сливен

В последните дни се
случва нещо, което май
никак не е случайно.
Активираха се позатих-
налите напъни за про-
бутване на т.нар.
джендър идеология по
всякакви начини. Най-
напред обществото бе
разбунено от издаване-
то на детска книжка с на
практика анонимна ав-
торка, в която някаква
мравка срещнала в гора-
та две миски, дето живе-
ят заедно, защото се
обичат. В сайта на изда-
телството “Колибри” ни
обещават, че това е
първата от поредица
книжки. Следващата
може да е примерно за
два бръмбара, потънали
в целувки от любов.

Нищо ново под
слънцето. У нас отдавна
действат не една и две
джендър фондации,
предлагащи джендър
“проекти”, като правило
- с богато чуждо финан-
сиране, не само от
“Америка за България”.
Потресното е, че някои
от тях се радват на под-
крепа, активно съдейст-
вие и топло отношение
от страна на образова-
телното министерство!
Въпреки избухващите от
време на време скандали
и родителски протести.
Министерството дори е
съучастник в изявите.

Перверзията с т.нар.
ЛГТБ (лесбийки, гейове,
трансполови и бисексу-
ални) се натрапва на об-
ществото под благовид-
ния предлог за “равни
права на половете”, “за-
щита от дискриминация”
и пр. Защитата обаче е
постановена от Консти-
туцията - всички граж-
дани на България имат
равни права и всяка дис-
криминация се наказва
еднакво по закон. ЛГТБ

личен свят. В тази поли-
тика националният суве-
ренитет и традиции са
спънка пред интересите
на хегемона. Тепърва ще
й сърбаме попарата.

Когато от Запада ни
казват, че сме превели
грешно Истанбулската
конвенция, която била
срещу насилието над
жени, те явно ни мислят
за пълни идиоти. Но ние
все още можем да четем.
Да си я припомним, по-
неже тя е инструментът
за осъществяване на цел-
та - разпад на национал-
ната, културната, циви-
лизационната идентич-
ност на обществата.
Това е новото, което е
закрепено в конвенция-
та, именно то трябва да
се пробута зад паравана
на заблуждаващи хуман-
ни разсъждения срещу
насилието над жени. В
чл. 4, п. 53. на Обясни-
телния доклад към кон-
венцията черно на бяло
пише, че “като жертви на
насилие се третират и
гейове, лесбийки, бисек-
суални”. Това означава,
че настоящият пол, с
който се идентифицират

тези хора, не е иденти-
чен на пола, с който са
се родили. Това изключ-
ва (от поддръжката) ня-
кои категории хора като
трансполовите или
транссексуалните, траве-
ститите и други групи,
които не съответстват на
онова, което общество-
то приема като принад-
лежащо към категории-
те “мъж” и “жена”. Ако
не друго, този дословен
текст прави смешни
всички, които твърдят, че
истанбулският документ
не включва защита на
гейове, лесбийки, едно-
полови бракове и пр.

А в самата конвенция
пише: “Позоваванията на
култура, обичаи, религия,
традиция или т.нар. чест
няма да бъдат приемани
като основания за акто-
вете на насилие, обхвана-
ти от настоящата конвен-
ция”. Де факто се обявя-
ва за престъпление всяка
съпротива срещу извра-
щенията и дори морално-
то им неприемане. Създа-
ва се и специален мони-
торингов орган на Съве-
та на Европа - GREVIO,
който ние ще издържаме
и който контролира как
се изпълнява конвенция-
та - на място и с тежки
санкции за нарушенията,
отнемане например на
родителски права, ако ис-
каш момиченцето ти да
носи поличка.

Културната идентич-
ност на източноправо-
славните народи не им
позволява да се подчинят
на перверзията, идваща от
Запада. Мнозинството от
българите категорично не
я приема. И колкото по-
вече ни натискат, толкова
повече българи се обръ-
щат срещу ЕС. Про-
блемът обаче не е някъде
другаде, той е у нас, в
България. Защото още ге-
ниалният Ботев ни е “из-
числил”: “За парата...
продава си и душата”.

„Джендър
идеологията”
настъпва
пълзящо у нас
Някои за парата продават си и душата

не са ли същите българ-
ски граждани? Всъщ-
ност, става дума за ис-
кани привилегии със
“задна мисъл”. Дискри-
минация било, че две
лесбийки не може да се
оженят. Един дори напи-
са в мрежата: “Ние има-
ме нужда от Истанбул-
ската конвенция, искаме
закони, които да ни поз-
воляват да сменяме пола
си, искаме да се женим
за когото си искаме”.
Бога ми, ако искам да се
оженя за куче и ми за-
бранят, значи ме дискри-
минират! Нищо, че Кон-
ституцията ни казва, че
семейството се състои
от мъж и жена, а не от
представители на 15-ия
измислен пол. Някои за-
тварят ума си за това, че
въпросната конвенция
преди повече от две го-
дини бе обявена от КС
за противоконституци-
онна. И продължават да
ни я натрапват. Включи-
телно от ЕС, където по-
ловите перверзии са
обявени едва ли не за
“лява политика”. Плюя аз
на такава “лявост”. За-
щото мустакатата Кон-
чита Вурст не е идеал, а
е или болестно състоя-
ние, или извратени иг-
рички на разглезена мла-
деж, възприела патоло-
гията като “модерност”.
А зад тази фасада е скрит
основният въпрос - как-
ва Европа ни чака: сил-
на Европа на силни на-
ционални държави, или
каша от безлични обще-
ства без корен, управля-

вани от общ бюрократи-
чен и облагодетелстващ
се евроапарат за сметка
на бедните и в полза на
богатите страни.

Хората казват: ти го
гониш от вратата, то
влиза през прозореца, го-
ниш го от прозореца,
вмъква се през комина.
Горе-долу в такава ситу-
ация сме. Тихомълком,
уж невинно и незабеля-
зано, постоянно ни про-
бутват “джендър идеоло-
гията”. Някоя си Лаура
от името на междунаро-
ден “журналистически”
сайт разпраща по имей-
лите на журналисти
(откъде ги имат?!) пока-
на да участват в страхот-
ни джендър проекти и
дейности през започва-
щия месец февруари.
Някаква верига за храни
(!) - Mars Incorporated,
тия дни кани с електрон-
ни писма в глобална кам-
пания за утвърждаване
на равенството между
половете и правата на
жените, “независимо от
сексуалната им ориента-
ция”. А дори в банкови
документи у нас в гра-
фата “пол” пише: мъж,
жена, друго...

Всичко това расте от
корени, посети известно
къде - там, където обя-
виха Хариет Бичер Сто-
ун за престъпница и
където пренаписват Ага-
та Кристи и Астрид
Линдгрен. Издънките
покълват в Европа,
включително на родна
почва у нас. От 2019 г.
президентът на САЩ

Велиана ХРИСТОВА

Тръмп се противопоста-
ви на “трансджендърска-
та идеология”, която
“унищожава национал-
ните държави, национал-
ните идентичности и
обществата”. Защото не
става дума за нищо дру-
го, а за част от попълзно-
венията на неолиберали-
те и глобалистите, на
мощните финансови и IT
компании, за заличаване
на културата и цивили-
зоваността на национал-
ните държави, които без
идентичност са лесна
плячка за “единствените
владетели на света”. И
ето, че на 4 януари т.г.
Камарата на представи-
телите, макар и с крехко
мнозинство, записа в
правилника на новия
Конгрес на САЩ, че от
писмените документи
отпадат всички думички
за “полова идентичност”
- тя, той, майка, баща,
съпруга, син, дъщеря,
баба, дядо и пр. Заменят
се с “неутралните” ро-
дител, брачен партньор,
роднини и пр. За нас
това звучи налудничаво.
А Кевин Макарти, ли-
дерът на групата на ре-
публиканците в Конгре-
са, нарече езиковите
промени на демократи-
те “глупости”: “Това е
глупаво. Подпис: Един
баща, син и брат”, напи-
са той в социалните мре-
жи. Глупаво ли? Не, то
така е замислено - про-
сто е част от политиката
на новата администра-
ция в САЩ за глобална
хегемония над един без-
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Български премиери на
„София филм фест”
„Рая на Данте” и „Сбогом, Джони” са новите
филми на Димитър Радев и Константин Буров

РБ „Дора Габе” в Добрич
възобновява афиша си
с културни събития

Регионалната библиотека
“Дора Габе” в Добрич възобновява
афиша си с културни събития при
заетост до 30 на сто от капаци-
тета на залите, спазване на дис-
танция от посетителите и носене
на предпазна маска, съобщи БТА. В
общата читалня ще се допускат
едновременно до трима читатели
с престой до час. Няма обаче да се
предоставят периодични издания,
тъй като библиотеката не разпо-
лага с техника за дезинфекцията
им. Децата читатели и възрастни-
те ще могат да заемат нови книги
за вкъщи, като направят избора си
само за двайсет минути, затова
от библиотеката препоръчват да
бъде използван електронният й
каталог. Центърът за информа-
ция и справочно-библиографско
обслужване остава затворен за
ползване на компютри, ще се пра-
вят само библиографски справки
на място и онлайн. Във всички
сектори на библиотеката всеки
ден по график се извършва стери-
лизация с ултравиолетова герми-
цидна лампа с озон. Всички библи-
отечни документи подлежат на
72-часова карантина, информират
от културния институт.

Онлайн представяне
на „Естетическото”
на Роман Ингарден

СНИМКА ФЕЙСБУК

Разговор с арх. Кшищоф Ингар-
ден, внук на мислителя Роман Ин-
гарден, и Правда Спасова, преводач-
ка на книгата и авторка на предго-
вора към нея, професор по естетика,
ще се състои на 4 февруари от
19 ч. онлайн, през програмата ZOOM.
Модератор на разговора е Антоане-
та Колева. Организатори са Пол-
ският институт в София и Изда-
телска къща “КХ - Критика и Хума-
низъм”. В годината, която полският
Сейм посвети именно на Ингарден -
този забележителен европейски мис-
лител, на български език се появи
изящният том (издаден със съдейст-
вието на Полския институт в Со-
фия) с грижливо подбрани тексто-
ве, които да представят както ця-
лостното му схващане за това, що
е естетическо, в светлината на
философската феноменология, така
и негови конкретни приложения на
теорията му в анализите на това,
що е литературно произведение, що
е кино, що е музика.

“Рая на Данте” - сц. и реж. Димитър Радев

СНИМКИ “СОФИЯ ФИЛМ ФЕСТ”

“Сбогом, Джони” - реж. Константин Буров

Сър Майкъл Кейн: Малките роли
могат да доведат до големи неща

Три поколения актьори
пресъздават историята в “Рая
на Данте” (2020), новия филм
на режисьора и сценарист
Димитър Радев. Разказът е за
човек, който търси изгубения
смисъл, а ролите са поверени
на легендарната Гинка Стан-
чева, харизматичния Влади-
мир Пенев и младата Радина
Боршош. От 30 години
64-годишният Данте (Владо
Пенев) работи в печатница и
се грижи за болната си май-
ка. В рамките на една седми-
ца Данте загубва майка си, а
също и работата си. Изпра-
вен пред изгубения смисъл на
живота след тези житейски
обрати, той открива мотив да
продължи да живее - решени-
ето да отмъсти за мъчители-
те на майка си, тъй като след
нейната смърт научава за
дълбоко пазени тайни от ми-
налото. Данте решава да на-
пише книга срещу
престъпниците и съдбата го
среща с внучката на единия
от тях - Рая (Радина Боршош),
която е само на 18. Дали
нейното присъствие ще мо-
тивира допълнително жела-
нието му за отмъщение или
ще даде на Данте възможност
за различен избор?

“Имаме доста неща от
миналото си, които трябва да
бъдат сюблимирани и разбра-
ни. Главният герой на филма
- този на Владо Пенев, се
казва Данте и е сложен пер-
сонаж, който трябва да раз-
бере собственото си минало
и да излезе на чисто. Това
става с помощта на младото
момиче Рая”, споделя режи-
сьорът и сценарист Димитър
Радев. Чрез филма си той го-
вори открито за самотата
като естествено състояние в

човешкия живот. Музиката е
създадена от Димо Стоянов
от група “P.I.F.”, който преди
месец си отиде от този свят...

Димитър Радев завършва
кино- и телевизионна режису-
ра в НАТФИЗ, магистратура
по кинорежисура в НБУ, кур-
сове по режисура и сценарно
писане в Нюйоркската кино-
академия и магистратура по
творческо писане в СУ “Св.
Кл. Охридски”. Автор е на ня-
колко късометражни филма,
сред които “Песен на песни-
те” (2010), участавал в кон-
курса за най-добър български
късометражен филм на “Со-
фия филм фест” и показан с
успех на международни фес-

тивали; на документален филм
за наркокомуна “Билани”, как-
то и на сборник с разкази
“Косите на Авесалом”. “Рая
на Данте” е пълнометражни-
ят му режисьорски дебют.
Филмът е удостоен с награда-
та на българската филмова
критика за пълнометражен
филм от фестивала “Златна
роза 2020”. Продуцент е Ни-
колай Мутафчиев - “ПРЕМИ-
ЕРстудио”.

Още една премиера от
новото българско кино ще
могат да гледат зрителите на
25-ия СФФ. Това е игралният
филм на режисьора Констан-
тин Буров - “Сбогом, Джо-
ни” (2020). Историята е за

Джони, който помага на
Кранки да се спаси от затво-
ра, но след това го обсебва за
вечни времена. Киноразказът
е създаден по едноименния
роман на писателя Марин Да-
мянов. Когато преди три го-
дини открива романа, Кон-
стантин Буров се впечатлява
от историята и разбира, че
Марин Дамянов вече има
няколко варианта на филмов
сценарий. От едно телефон-
но обаждане се ражда нача-
лото на съвместната им ра-
бота по “Сбогом, Джони”. В
главните роли участват Деян
Георгиев (Кранки), Георги
Керменски (Джони) и Хрис-
тияна Стоименова (Ния), а
продуцент е “Доли Медия
Студио”.

“Филмът служи като сви-
детелство за времето, в което
живеем - ценности със съмни-
телна стойност, загуба на ду-
ховност, липса на посока...
Джони е представител и сим-
вол на точно тази епоха. Все-
ки от нас трябва да се проти-
вопостави на собствения си
“Джони”. Това е история за
битката между доброто и зло-
то в нашите души”, казва ре-
жисьорът.

Константин Буров е ро-
ден на 10 май 1974 г. в Па-
зарджик. Завършва филмова
и тв режисура в НАТФИЗ
“Кр. Сарафов”. Първият му
пълнометражен филм “Отро-
ва за мишки” печели награда-
та за пълнометражен дебют
на 32-рия фестивал на българ-
ския игрален филм “Златна
роза 2014” и наградата за
най-добър сценарий на
Българската филмова акаде-
мия (2014). “Сбогом, Джони”
е вторият му пълнометражен
игрален филм. През 2020 г.
той участва на 30-ия фил-
мов фестивал в Котбус,
Германия, в програмата
“Spectrum”.

“Исках да огледам живота си от квар-
тала “Елефънт енд Касъл” до Холивуд,
от тариката женкар Алфи до Алфред,

иконома на Батман, с всичките му успе-
хи и провали, със забавните му мигове,
както и с тези на страдания и борба, с
комедията и драмата в него, с романтика-
та и трагедията му и да издиря сред всич-
ко това уроците, които съм усвоил и
желая да споделя не само с актьори в
началото на попрището им, а с всички.”

Така започва автобиографията с екс-
центрично заглавие “Трябваше да взри-
вим проклетите врати... и други житейски
уроци” (излиза в престижната библиотека
“Амаркорд” на изд. “Колибри” в превод
на Надя Баева), подписана от холивудска-
та легенда и британско национално съкро-
вище сър Майкъл Кейн. Той участва в над
150 филма, сред които се открояват
“Алфи”, “Романтичната англичанка”, “Да
образоваш Рита”, “Тихият американец”,
“Перфектният обир”, “Младост” и много
други. Кейн е в стихията си в абсолютно
различни роли, той добре познава цената
на успеха - достигнал е върховете в своя

занаят, започвайки по най-трудния начин.
Както самият той признава: “Малките
роли могат да доведат до големи неща. И
ако достатъчно дълго вършите правилни-
те неща, звездите най-сетне се подреждат
във ваша полза.”

Сър Майкъл Кейн е жива легенда на
британското кино - кариерата му обхва-
ща повече от шест десетилетия. Носител е
на наградата “Сателит”, две “БАФТА” и
три “Златен глобус”, номиниран е за три
награди “Еми”. Два пъти печели “Оскар”:
за най-добра поддържаща мъжка роля в
“Хана и нейните сестри” (1986) на Уди
Алън и за “Правилата на дома” (1999) на
Ласе Халстрьом. Сега, от висотата на
своите 85 години, Кейн иска да сподели
всичко, на което го е научил животът.
Разкриваща удивителен талант, тази книга
представя Майкъл Кейн като мъдър човек
и неустоимо забавна личност. Откъс от
книгата, предоставен от изд. “Колибри”,
може да се прочете в сайта на ДУМА.



Липсата на гравитация в Космоса прави невъзможно
отделянето на течност от газовете в стомаха, тоест
и да имате нужда да се оригнете, няма да успеете.

Кастрираните кучета живеят по-дълго от останалите.
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С необичайна заплаха за водната
флора и фауна в Колумбия са се сблъска-
ли местните еколози. Те са силно при-
теснени от размножаването на хипопо-
тамите в басейна на река Магдалена,
защото тези африкански животни започ-
ват да изместват местните видове, раз-
казва “Лента ру”.

Историята на колумбийските хипо-
потами датира отпреди 40 години, кога-
то най-големият тогава местен наркоба-
рон Пабло Ескобар купува за личния си
зоопарк африкански хипопотами и дру-
ги животни като носорози и жирафи.
След унищожаването на престъпната
империя и гибелта му в началото на 90-
те години, животните се разбягват от
именията му и се настаняват в околните
реки и блата. Ескобар вкарва в Колум-
бия три самки и един самец, по прякор
Старецът.

Първите жалби от фермери от депар-
тамента Антиокия постъпили чак през
2007 г., 15 години след ликвидирането
на Ескобар от полицията. Те срещали
необичайни животни “с малки уши и
много голяма уста”. В същия департа-
мент е била разположена хасиендата
“Неапол”, където са обитавали хипопо-
тамите на Ескобар, отдавна разорено и
запустяло. Част от африканските живот-
ни били прибрани от местни зоопарко-
ве, част умряла, а някои дори били изя-
дени от местните жители.

Хипопотамите обаче оцелели и се
разплодили в условията на отсъствие на
конкуренти в природата. Колумбия се
оказала истински рай за тях, пише “Лен-
та ру”. В тази страна, за разлика от
Африка, няма сушави периоди, едри
хищници, блатата били по-добри откол-
кото в родината им. Поради по-добрите

Хипопотамите на Ескобар
завземат Колумбия

Животните от личния зоопарк на наркобарона
изместват местните видове

Двама души, затрупани от
лавина в Швейцария, бяха
спасени благодарение на ку-
четата си, чийто лай при-
влякъл вниманието на други
хора, съобщи агенция “Рой-
терс”, цитирани от “Дарик

ламантини, а екскрементите им допри-
насяли за т.нар. “цъфтене” на водата,
което води до смъртта на редица риби.

Биолозите смятат, че в момента в
река Магдалена и притоците й обитават
около 80 хипопотама. Годишният й рас-
теж е с 10% и се очаква, без мерки, след
20 години в Колумбия да има почти 1500
хипопотама, отбелязва руското издание.

СНИМКА SINIKKA TARVAINEN/VIA GETTY IMAGES

Хипопотам в хасиендата “Неапол”

Пенсионер от Великобри-
тания, бивш учител по мате-
матика, е станал баща на 116
деца, в качеството му на до-
нор на сперма, съобщава ве-
стник “Дейли Мейл”.

Клайв Джоунс от град
Дерби, женен с три деца,
осем години е бил донор на
сперма и по неговите думи е
станал баща на 116 деца. При
това тъй като в клиниките
имало възрастова граница от
45 години, Джоунс потърсил
“клиенти” в социалните мре-
жи, където неочаквано открил
високо търсене на услуги
като неговата. Пенсионерът
обаче влязъл в конфликт със
съпругата си, който бил раз-
решен с развод.

Сега Джоунс продължа-
вал да е донор и лично доста-
вя спермата на клиентките си.
Той познавал лично десет от
децата, заченати с негова по-
мощ. За своята услуга от вся-
ка жена той вземал по 30 бри-
тански лири или около 67
лева.

Американският рапър Lil Uzi Vert (истинското му
име е Саймир Уудс) си е купил диамант за 24 милиона
долара, който ще имплантира в челото си, похвали се
самият той в “Туитър”, съобщи “Дарик нюз”.

Според Revolt хип-хоп изпълнителят е закупил
10-каратов розов диамант. Той е започнал да спестя-
ва през 2017 г., след като за първи път е видял истин-
ски диамант с този цвят. Закупената скъпоценност е
по-скъпа от цялото му имущество, включително къща-
та и автомобилите му, сред които и много престиж-
ното “Бугати”.

Известният бижутер Елиът Елианте, който рабо-
ти със знаменитости, ще извърши имплантирането на
камъка в челото на рапъра.

Кучета спасиха стопаните си от лавина
нюз”.

Лавината затрупала двой-
ката на туристическа пътека
в швейцарските Алпи, край
границата с Италия малко
след 15 часа в събота. Куче-
тата им, които не били затру-

пани от снега, привлекли вни-
мание с неспирния си лай.

Група туристи, които били
на известно разстояние и
дори не знаели за падналата
лавина, се притекли на помощ
около 15-20 минути след ин-

цидента. Ръцете на единия
пострадал човек се подавали
от дълбокия сняг, а другият
бил затрупан изцяло. И два-
мата били спасени, те били с
леки наранявания и слаба хи-
потермия.

СНИМКА DAILYMAIL.CO.UK

Клайв Джоунс

Пенсионер
станал баща
на 116 деца

условия животните имали по-голяма пло-
довитост и раждали веднъж годишно, а
не веднъж на две години, както в Афри-
ка. Хипопотамите обаче се превръщат в
заплаха за околната среда, смятат еколо-
зи и ветеринари, които от няколко годи-
ни безуспешно се опитват да ограничат
популацията им. Те лишават от храна
местни видове като речни костенурки и

СНИМКА
“ТУИТЪР”/MY MIXTAPEZ

Рапарът показва
къде ще си
сложи диаманта

Рапър си имплантира
диамант за 24 млн. долара

Германец постави рекорд на бягаща пътека
Германски ултрамаратонец пробяга

сто километра на бягаща пътека и поста-
ви рекорд, съобщи агенция ДПА, цитира-
на от БТА.

Флориан Нойшвандер е покрил дистан-
цията за шест часа двадесет и шест минути
и осем секунди в спортна зала в баварския
град Нусдорф, като е направил 69 582
крачки. Досега най-бърз при изминаване
на сто километра на бягаща пътека бе аме-
риканецът Марио Мендоса, който минала-
та година регистрира време 6:39:26 часа.

Рекордьорът казал, че планира да ата-
кува и официалния германски рекорд на
сто километра от 6:24:29 часа, поставен
през 1994 г. от Кажимеж Бак.

СНИМКА “ТУИТЪР”/SAMMYSA

Флориан Нойшвандер
тържествува след рекорда
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В отделни райони ще има значителна ниска облачност и мъгла,
които ще се задържат през по-голямата част от деня. От
югозапад ще се появи и висока и средна облачност. На отделни
места ще превали слаб дъжд. В повечето райони ще е почти
тихо. Минималните температури ще са предимно между 1° и
6°; максималните от 5°-7° по Дунав, където ще има по-трайни
мъгли, до 13°-15° в крайните южни райони.
Атмосферното налягане е по-ниско от средното, ще продължи
да се повишава и вечерта ще е близко до обичайното.

ВИДИН
6c

СОФИЯ
10c

САНДАНСКИ
15c

ПЛЕВЕН
7c

РУСЕ
9c

ПЛОВДИВ
12c

ВАРНА
10c

БУРГАС
12c

СЪБОТАСРЯДА ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪКДНЕС НЕДЕЛЯ

ТЕЛЕЦ

За предпочитане е да
избягвате многолюдни-
те места и да запълва-
те времето си с полез-
ни дела.

ОВЕН

Използвайте силата на
разума си и търсете
проява на чистите си
мисли, без да се обвър-
звате.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Денят е подходящ за
начало на нова дейност,
за  бизнес .  Научната
работа ще ви удовле-
твори.

22 май - 21 юни

РАК

Възможни са преговори,
подписване на договори
и делови контакти, ако
сте активни и позитив-
ни.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Денят ще е много добър
за реализация на под-
готвяни проекти и дей-
ности, свързани с биз-
нес.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Очаква ви положител-
на развръзка на въпрос,
на  който възлагате
големи надежди за
бъдещето.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Обмисляйте бизнес иде-
ите на съдружниците и
партньорите си и по-
търсете много бързи ре-
шения.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Ентусиазирани сте да
свършите повече рабо-
та и ще срещнете под-
крепа. Бъдете все така
отговорни.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Възможно е  да  ви
измъчват притеснения
в  служебен  и  личен
план, но ги запазете за
себе си.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Преодолявайки трудно-
сти от различно есте-
ство, ще се покажете
смели и отговорни, как-
вито сте.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Каквито и да са про-
блемите, приемете ги и
анализирайте послед-
ствията, без да се гне-
вите.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Новостите в работата
ще ви направят по-ак-
тивни и ще отговори-
те на очакванията към
вас.

ХОРОСКОП

06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ
·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒ-
ÚÓ‚‡

09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 100% ·Û‰ÌË
11.00  ÛÎÚÛ‡.¡√
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ/Ô/

14.00 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚ ÙËÎÏ
/2 ÒÂÁÓÌ, 8 ÂÔËÁÓ‰/
(12)

14.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
15.00 √ÓÎˇÏ‡Ú‡ Í‡Ê·‡ Ì‡

Í‡ÚËÌË ‰ÂÚÒÍË Ú‚ ÙËÎÏ
/◊ÂıËˇ, 2015„./

15.15 Ã˙Ì ”‡ ‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ
ÙËÎÏ /12 Ë 13, ÔÓÒÎÂ-
‰ÂÌ ÂÔËÁÓ‰/

15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË /Ô/
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡-

ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 œÓÒÎÂ‰ÌËˇÚ ÔÂ˜ÂÎË Á‡-

·‡‚ÌÓ-ÔÓÁÌ‡‚‡ÚÂÎÌÓ ÒÂ-
ÏÂÈÌÓ ÍÛËÁ ¯ÓÛ

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 –ÂÙÂÂÌ‰ÛÏ Ò ƒÓ·ËÌ‡

◊Â¯ÏÂ‰ÊËÂ‚‡
22.00 ÕÓ˘ÌËˇÚ ÛÔ‡‚ËÚÂÎ Ú‚

ÙËÎÏ /8, ÔÓÒÎÂ‰ÂÌ ÂÔË-
ÁÓ‰/ (14)

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.30 ÃÓˇÚ ÔÎÂÈÎËÒÚ /Ô/
00.30 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ /Ô/
00.50 100% ·Û‰ÌË /Ô/
02.45  ÛÎÚÛ‡.¡√ /Ô/
03.55 ƒÓÏ˙Ú Ì‡ ‚ˇ‡Ú‡ –ÛÒÂÌ-

ÒÍ‡ ‰ÛıÓ‚Ì‡ ÓÍÓÎËˇ - „.
¡ˇÎ‡ /Ô/

04.25 «‡ÍÓÌ˙Ú Ì‡ ƒÓÈÎ Ú‚ ÙËÎÏ
/2 ÒÂÁÓÌ, 8 ÂÔËÁÓ‰/Ô/
(12)

07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî Ò fiÎËˇ ¿Î-
’‡ÍËÏ (Ô)

08.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î Ò
»‚‡Ì √‡ÌËÚÒÍË (Ô)

09.00 ìÕÂ ÒÂ ÒÚ‡ıÛ‚‡Èî Ò
¬‡ÒËÎ ¬‡ÒËÎÂ‚ (Ô)

10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
12.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î Ò

ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡ (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î Ò ‚Ó‰Â˘ ≈ÎÂÌ‡
œÂÌ˜ÛÍÓ‚‡

15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ì¿ÌÚË‰ÓÚî Ò fiÎËˇ ¿Î-

’‡ÍËÏ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ Ò˙Ò —ÚÓËÎ
–Ó¯ÍÂ‚

17.15 “¬ Ô‡Á‡
17.30 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î Ò ¿ÎÂÍ-

Ò‡Ì‰˙ —ËÏÓ‚
21.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î Ò

¬ÂÎËÁ‡ ≈Ì˜Â‚ (Ô)
22.00 ÕÓ‚ËÌË (Ô)
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.05 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î Ò ¿ÎÂÍ-

Ò‡Ì‰˙ —ËÏÓ‚ (Ô)
00.05 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î (Ô)
01.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
02.20 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î Ò

ÕÓ‡ —ÚÓË˜ÍÓ‚‡ (Ô)
03.20 ìÕÂ ÒÂ ÒÚ‡ıÛ‚‡Èî Ò

¬‡ÒËÎ ¬‡ÒËÎÂ‚ (Ô)
04.50 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î Ò

»‚‡Ì √‡ÌËÚÒÍË (Ô)
05.50 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î Ò

¬ÂÎËÁ‡ ≈Ì˜Â‚ (Ô)
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: –ÂÒÍ˛
¡ÓÚÒî - ‡ÌËÏ‡ˆËˇ, ÒÂË-
‡Î, Ò.3 ÂÔ.11

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ -
ÔÛ·ÎËˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡-
ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ¿ÌÚÓÌ ’ÂÍËÏˇÌ

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
Ò ‚Ó‰Â˘Ë ƒÂÒËÒÎ‡‚‡
—ÚÓˇÌÓ‚‡ Ë ¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙
 ‡‰ËÂ‚

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./

13.30 ìÕ‡‚ÒˇÍ˙‰Â ÚËî - ÒÂË-
‡Î, ÂÔ.12

15.00 œÂÏËÂ‡: ì»ÒÚËÌÒÍ‡
Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.28

16.00 œÂÏËÂ‡: ì—ÂÒÚ‡ ¡ÂÚËî
- ÒÂË‡Î, Ò.6 ÂÔ.19

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 œÂÏËÂ‡: ìÃ‡ÎÍË Û·ËÈ-
ÒÚ‚‡î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.16

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒÚÂÌ
„‡‰î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.22

21.00 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.2 ÂÔ.5

22.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ
÷ËÚËË‰ËÒî - ‚Â˜ÂÌÓ
ÚÓÍ¯ÓÛ

23.30 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

00.00 ì’ÛÚ˙Ì Ë ÎÂÈ‰Ë ¿ÎÂÍÒî -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.2

01.00 ìŒÔ‡ÒÌË ÛÎËˆËî - ÒÂË-
‡Î, Ò.14 ÂÔ.64

02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.50 ì«‡‚ËÌ‡„Ëî - ÒÂË‡Î, Ò.2

ÂÔ.127

05.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

08.00 ÕÓ‚ËÌË

08.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î

11.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)

11.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

14.00 ÕÓ‚ËÌË

14.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî -

ÒÂË‡Î

15.00 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî

17.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË

17.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî

18.45 ìÕÂÍ‡ ‰‡ „Ó‚ÓˇÚî

20.00 ì¬ÂÏÂî

20.30 ìÀ‡ÌˆÂÚî - ÒÂË‡Î

22.30 ì¬Â˜ÂÂÌ ”„‡ÌÚî

23.10 100 „Ó‰ËÌË ÓÚ ÓÊ‰ÂÌË-

ÂÚÓ Ì‡ fiËÈ ŒÁÂÓ‚.

ì÷ÂÌ‡Ú‡ Ì‡ ŒÒ‚Ó·ÓÊ‰Â-

ÌËÂÚÓî

00.10 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

01.50 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî

03.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî -

ÒÂË‡Î

04.00 ÕÓ‚ËÌË

04.05 ìÀ‡ÌˆÂÚî - ÒÂË‡Î

ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО ПРОМЕНЛИВО

15oС 15oС 16oС 16oС 16oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО

16oС

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

√Î‡‚ÂÌ Â‰‡ÍÚÓ
»‚ÂÎËÌ ÕËÍÓÎÓ‚
inikolov@duma.bg

«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚
ggeorgiev@duma.bg
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg

ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ »‚‡Ì œÂ¯Â‚

Õ¿¡Àfiƒ¿“≈À: ¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ ƒ˙Â‚‡
¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: fiË ÃËı‡ÎÍÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬ÂÎË‡Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
238; ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232; ≈‚‡  ÓÒÚÓ‚‡ - 229
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 245,
Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –‡ÎËˆ‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 207, –ÓÒËˆ‡  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡

‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206,
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡
√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã¿: - 205; e-mail: reklama@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË
ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈
ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg
ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ ‰‡ ÌÂ
·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂÌË ‰Ó
3 ÏÂÒÂˆ‡ ıÓÌÓ‡Ë ÌÂ ÒÂ ËÁÔÎ‡˘‡Ú.
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

ГЛЕДАЙТЕ

ФУТБОЛ
ПО ДИЕМА СПОРТ
20.00 Шефилд Юн - Уест Бромич
22.15 Нюкасъл - Кристъл Палас
ПО ДИЕМА СПОРТ 2
20.00 Уулвърхемптън - Арсенал
22.15 Ман Юнайтед -
Саутхемптън
ПО НОВА СПОРТ
19.30 Рот-Вайс Есен - Байер Л
21.45 Борусия Д - Падерборн
ПО РИНГ
20.00 Валядолид - Леванте
22.00 Бетис - Реал Сосиедад
ПО БНТ 3
ВОЛЕЙБОЛ
21.25 Марица Пд - Мюлуз (жени)
ПО МАКС СПОРТ 2
БАСКЕТБОЛ
20.00 Монако - Ховентут
ПО ЕВРОСПОРТ 1
ТЕНИС
10.00 Турнир “Мелбърн 2”
(мъже)
ПО МАКС СПОРТ 1
8.30 АТП Къп (Испания - Австралия)
1.00 АТП Къп (Сърбия - Германия)
5.00 АТП Къп (Германия - Канада)
ПО МАКС СПОРТ 2
8.30 АТП Къп (Русия - Аржентина)
1.00 АТП Къп (Италия - Франция)

БФС ще има нов президент и
Изпълком на 25 юни 2021 г., стана ясно
след вчерашното заседание на Изпълко-
ма. Извънредният конгрес е предвиден да
се проведе в НДК.

“На заседание Изпълнителното бюро
на БФС обсъди постъпилото в съюза
писмо №62-00-4/29.01.2021 г. от главния
държавен здравен инспектор доц. д-р
Ангел Кунчев, както и Заповед № РД-01-
52/26.01.2021 г., с която забраната за
провеждане в присъствена среда на кон-

Конгрес на БФС ще има на 25 юни

ЦСКА-Сф продаде халфа
Юнус Санкаре в гръцкия Пана-
тинайкос. “Червените” ще вземат
250 000 евро за французина със
сенегалски корени, който сам
реши да напусне “Армията”.

“ЦСКА направи всичко
възможно да задържи футболи-
ста и за пролетния полусезон,
но решаващо се оказа неговото
желание да търси ново предиз-
викателство. Пожелаваме му
успех и късмет. Санкаре записа

ЦСКА-Сф продаде французин, взе аржентинец

Лудогорец допусна първа загуба при
новия треньор Валдас Дамбраускас.
Шампионите паднаха от втородивизи-
онния руски Акрон Толиати с 1:2 в
Белек. Загубата е стряскаща, защото този
тим е на 19-о място от 22 отбора във
второто ниво на футбола в Русия, а
“орлите” водят убедително в efbet Лига.
Все пак Дамбраускас бе направил реди-
ца промени в сравнение с мача с Дина-
мо Киев (2:1) ден по-рано.

Срещу руснаците гола вкара До-
миник Янков (73). Даур Квеквескири
(24) откри, а Артур Газданов (75)
донесе победата за тима от Толиати с
шут от 25 м, като буквално препари-
ра младия вратар Дамян Христов. Ос-
вен Янков и Христов, сред титуляри-
те бяха още двама юноши - защит-
никът Димитър Илиев и нападателят
Димитър Митков. Георги Терзиев бе
десен бек, а Козмин Моци игра за де-
бютен път след треньорската смяна.

Интересни бяха и крилата на “орли-
те” - бразилският бек и български наци-
онал Сисиньо отдясно и младокът Ди-
митър Илиев отляво. В първите минути

Руски слабак би Лудогорец
„Орлите” с първа загуба в Турция

СНИМКА LUDOGORETS.COM

Младокът Димитър Митков брани топката срещу
двама играчи на Акрон при загубата на Лудогорец с 1:2 в Белек

личеше, че повечето играчи на Лудого-
рец се затрудняват в този вариант, като
грешки при изнасянето направиха
румънците Драгош Григоре и Моци.

“Заложих на по-млади футболисти,
това беше ценен опит за тях. Знаех, че
този мач ще бъде най-труден заради на-
гласата - едно е да играеш срещу Дина-
мо Киев, друго е срещу руски състав от
Втора дивизия. Това обаче не бива да ни
е оправдание. Искам да се учим от греш-
ките, имаме още няколко дни преди
първия официален мач и продължаваме
да се готвим. Всеки мач ми дава допълни-
телна яснота за формата на футболисти-
те, разбира се, че ще използвам рота-
ция”, каза Дамбраускас.

Заради коронавируса Лудогорец сме-
ни съперника за последната контрола в
Белек. “Орлите” ще мерят сили в
четвъртък с първенеца на Грузия Дина-
мо Тбилиси, а не с БАТЕ Борисов. Бело-
руският гранд е получил временна забра-
на да пътува за Турция заради сложната
епидемиологична обстановка в Европа.

Първият официален мач на “орлите”
е на 11 февруари, когато “гостуват” на

Спортист Своге в мач от 1/16-финалите
за Купата на България. Срещата ще е в
Разград. Още преди месец от хита във

Втора лига обявиха, че стадионът в Сво-
ге няма условия да посрещне шампиони-
те в началото на февруари.

общо 23 мача, 3 гола и 5 асис-
тенции с червената фланелка
във всички надпревари и бе със
сериозен принос за пробива на
тима в Лига Европа през есен-
та”, заявиха от “Армията”. До-
говорът на играча, роден край
Париж, с гръцкия гранд е за го-
дина и половина.

“Избрах Панатинайкос, защо-
то е страхотен клуб за всеки фут-
болист, който има амбиции. Рад-
вам се, че съм тук. Познавам тех-

ническия директор Пиер Дреоси
от години и беше по-лесно да
реша да дойда. Добре е, че гово-
рят френски, защото това ще ми
помогне да се адаптирам. Искам
да помогна на Панатинайкос да
изпълни целите си, да се върне в
Европа и да играя с него там”,
отбеляза Санкаре при представя-
нето му в ПАО. ЦСКА-Сф при-
влече полузащитника Федерико
Николас Варела Ескудеро. 25-го-
дишният футболист е плей-

мейкър и през есента играеше за
елитния турски Денизлиспор.
Той е взет за заместник на Сан-
каре. Варела е аржентинец, но
детството му преминава в Испа-
ния. Кадър е на школата на Сел-
та, има престой в Стад Нион и
Порто. За “драконите” има 70
мача и 16 гола за дубъла. Впос-
ледствие Феде играе за Порти-
монензе, Райо Махадахонда, Ле-
ганес и Лас Палмас, преди да
премине в Денизлиспор.

гресно-конферентни мероприятия се
удължава до 30.04.2021 г.

В съответствие с документите, Бю-
рото прие следните решения:

Предлага за гласуване на следващото
заседание на Изпълнителния комитет
Извънредният конгрес на БФС да се
проведе на 25.06.2021 г., петък, в НДК,
при задължителното условие, ако Мини-
стерството на здравеопазването проме-
ни противоепидемичните мерки и отпад-
не забраната за провеждане на обществе-

ни мероприятия в присъствена форма.
Датата е съобразена с настоящия срок на
извънредната обстановка в България,
както и с необходимото технологично
време за организация на конгрес, излъчва-
не на делегати и кандидати и провеждане
на предизборни кампании.

Предлага се Извънредният конгрес да
се проведе при дневния ред, приет за от-
ложения поради епидемиологичната об-
становка такъв на 11.12.2020 г.”, обяви-
ха от БФС.
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Цветана Пиронкова (№137 в света)
пак застана на пътя на легендата в те-
ниса Серена Уилямс (САЩ, №11). Две-
те ще се изправят на 1/8-финал на тур-
нира в Мелбърн ($442 020). Това ще е
седма битка между тях. 39-годишната
американка има 5 победи, а 33-годиш-
ната пловдивчанка достигна до един
служебен успех в III кръг на “Ролан
Гарос” през есента, когато американка-
та се отказа заради контузия. За по-
следно двете играха на 1/4-финал на
US Open на 9 септември, където Уи-
лямс стигна до обрат с 4:6, 6:3, 6:2.

Цвети за седми път срещу Серена
Пловдивчанката постигна втора победа в Мелбърн

Цвети се класира за III кръг в
Мелбърн след впечатляващ обрат над
световната №32 Дона Векич (Хър) с
1:6, 6:4 и 6:2. Серена прегази на старта
представителката на домакините Дария
Гаврилова с 6:1, 6:4.

Спортист №1 на България за 2020
г. записа пета победа за сезона, след
като на старта в Мелбърн сломи Люд-
мила Самсонова (Рус), а през януари
спечели три срещи в квалификациите в
Дубай, които я пратиха в основната
схема на Откритото първенство на Ав-
стралия, започващо на 8 февруари.

Векич започна мача като фаворит и
оправда тези очаквания с ранен пробив
при 1:1. Хърватката затвърди силното
си начало и още два пъти проби начал-
ния удар на Цвети, за да спечели убеди-
телно  с 6:1 първата част. Във втората
Пиронкова навакса ранен пробив, след
което в деветия гейм отново взе подава-
нето на Векич. Това бе най-дългият гейм
в мача, минал през 4 равенства и 2 из-
пуснати точки за пробив от българката.
После Цвети затвори частта на свой
сервис. Това пречупи хърватката. С пре-
цизна и хладокръвна игра  Пиронкова

проби Векич още два пъти в решаващата
част, за да затвори мача, продължил
почти два часа. За българката това е пета
победа от пет срещи с Векич.

В новата ранглиста Пиронкова пад-
на с позиция до №137 с 560 т., но за-
напред ще прогресира, защото в
Мелбърн вече заслужи 55 т., а към ак-
тива й ще бъдат добавени и точките от
пресявките на Откритото първенство
на Австралия. Това ще стане след края
на първия турнир от Големия шлем за
годината. Очаква се Цвети да се завърне
в топ 120.

Фенове на Палмейрас се
събраха около клубния ста-
дион “Алианц Парк” в Сао
Пауло, за да отпразнуват
втората Копа Либертадорес.
Любимият им тим извоюва
най-ценния клубен трофей в
Южна Америка след победа
над Сантос на митичния
“Маракана” в Рио де Жаней-
ро в третия изцяло бразил-

Фенове на Палмейрас
празнуваха Копа Либертадорес
въпреки вируса

ски финал в турнира. Брено
Лопес донесе купата с гол в
9-ата минута на добавеното
време.

Привържениците отпраз-
нуваха по феноменален начин
спечеления трофей, като иг-
норираха ограниченията, на-
ложени заради КОВИД-19.
Стотици фенове, повечето
без защитни маски, се събра-

ха пред “Алианц Парк”. Фут-
болистите не бяха допуснати
на тържествата, но феновете
организираха голям концерт.

СНИМКИ БГНЕС

Правителството на щата Сао
Пауло обяви извънредно по-
ложение заради увеличаване-
то на смъртните случаи от

коронавирус, но това не
стресна привържениците и те
отпразнуваха дългоочаквания
трофей.

Втората ракета на България Димитър Кузманов (№278) загуби
в решителния II кръг на квалификациите в турнира от категория
“Чалънджър” ($44 820) в Анталия след обрат от 14-ия по сила
тенисист на Аржентина Факундо Мена (№237). Пловдивчанинът
взе първия сет с 6:2, но след като отстъпи във втория с 4:6, рухна
в третия с 0:6 само за 19 минути в мача, продължил 2:21 ч.

Кузманов попадна в квалификациите след отказване на по-
високо класиран тенисист, а на старта победи поставения под
№2 в пресявките Зденек Колар (Чех, №224) с 6:3, 6:4.

Единственият българин в
Националната хокейна лига
(НХЛ), макар и с руски пас-
порт - вратарят на Ню Йорк
Рейнджърс Александър Ге-
оргиев, се сби със съотбор-
ника си Тони Де Анджело.
Инцидентът се е разиграл
след загубата на Рейнджърс
от Питсбърг с 4:5 след
продължение. Боят е бил пре-
кратен доста бързо от съот-
борниците им и от хора от

Ш в е й ц а р к а т а
Лара Гут-Бехрами
продължи с изклю-
чителното предста-
вяне в Световната
купа по ски-алпий-
ски дисциплини, за-
писвайки четвърта
поредна победа в су-
пергигантския сла-
лом. 29-годишната
Гут триумфира в
отложения от неде-
ля втори старт в
Гармиш-Партенкир-
хен, Германия, след
като стори това и в
събота.

Носителката на
Големия кристален
глобус за 2016 г. от-
ново демонстрира

Владимир Зографски ско-
чи 118,0 м и с 90,3 т. остана
на 44-о място във втория
старт за Световната купа по
ски скокове във Вилинген,
Германия. Норвежецът Хал-
вор Егнер Гранеруд спечели
състезанието, след като вто-

Кузманов губи в Анталия

Зографски завърши
44-и и 25-и във Вилинген

рите скокове бяха отменени,
както и квалификациите. В
събота Зографски завърши 25-
и на същата голяма шанца във
Вилинген и записа най-добро
класиране за сезона. Самоко-
вецът има 9 т. и заема 59-о
място.

щаба, а вратарят не е трени-
рал в неделя, за да се възста-
нови.

След случката Де Андже-
ло веднага е бил включен в
трансферната листа. Той при-
стигна в Рейнджърс през
2017 г., а този сезон има 6
мача и една асистенция. Рей-
тингът му на полезност е
“минус 6”. Американецът с
италиански корени е бил на
леда при инкасирането на 4

от 5-те гола в мрежата на
Георгиев. Не се съобщава
каква е причината за инциден-
та и кой е бил провокаторът.
Рейнджърс е в незапомнена
криза и заема последното
място в Източната дивизия с
6 т. от 8 мача.

Георгиев е първият хоке-
ист, роден в България, който
играе в НХЛ. Той и баща му
са от Русе, но живеят в Ру-
сия.

Българин се сби със съотборник в НХЛ

Лара Гут с четвърти успех на Супер-Г
добра скорост и фи-
нишира за 1:17,37
мин., като остави на
28 стотни зад себе
си Петра Влъхова
(Словакия). На поди-
ума се качи и Тама-
ра Типлер (Австрия)
- +0,74 сек. Само
още една скиорка
успя да се доближи
на по-малко от се-
кунда от победител-
ката - Кайса Викхоф
Ли (Норвегия), която
остана на 88 стотни.

Това е четвърти
пореден успех на
Лара Гут в Супер-Г в
рамките на по-малко
от месец. Тя води
убедително в дисцип-

лината с 445 т., със
195 повече от Кори-
не Зутер (Швейца-
рия), която завърши
пета. До края на се-
зона в Световната
купа остават още два
старта в дисциплина-
та и на практика Гут
вече спечели трети
Малък кристален гло-
бус в Супер-Г. В гене-
ралното класиране
Гут с 947 т. е втора,
като намали предни-
ната на водачката Пе-
тра Влъхова на 52 т.

За Лара Гут това
бе юбилеен 30-и ус-
пех в Световната
купа. Тя е на една
победа от влизане в

топ 10 на вечната
ранглиста при жени-
те. С 16-ата си по-
беда в своята корон-
на дисциплина Гут
влезе в топ 3 за всич-
ки времена в Супер-
Г, изравнявайки по-
стижението на гер-
манката Катя Зай-
цингер. Пред нея са
единствено Ренате
Гьочел (17) и Линд-
зи Вон (28).

За жените това бе
последен старт преди
началото на Светов-
ното първенство в
Кортина д’Ампецо,
Италия, което ще се
проведе от 9 до 21
февруари.


